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Resultat af spørgeskemaundersøgelse ifm. Bydelsplanen 2022-26 

 

Bor du på Nørrebro? 

 

 
Er du generelt glad for at bo på Nørrebro? 

 

 
 

Hvad er vigtigt for dig ift. din trivsel i bydelen? 
Du kan vælge op til 3 svar: 
  

 



 

Andet: 
 

• Alle nuancer af arbejderklassen er repræsenteret 
• At det ligger centralt og at det tager maks 20 min. På cykel til både vbro, Øbro og Christianshavn. 

• Få skraldespande op ved alle bænke 
• Kunne godt tænke mig, udover ro og grønne områder , at der var lidt flere tilbud til ældre/seniorer , da der også er del 

ensomme i den aldersgruppe. 

• Nørrebro United 
• Bynær natur 
• Ungdommeligheden 

• mindre biler mere grønt 
• Kan ikke tjekke nogle af ovenstående af, men er alligevel glad for at bo her. 

• god off. trafik 
• Bredt udbud Af kultur 

• At rige typer skrider.... 
• God offentlig transport 

• Jeg synes ikke, at man kan sætte lighedstegn mellem fred og ro og ingen støj. Det samme gælder liv og spisesteder og barer. 
Det, der betyder noget for mig, er, at der er en balance. Jeg ønsker ikke fuldstændig fred og ro og ingen spisesteder og 
barer. Men når mange spisesteder og barer med udeservering får lov til at drive virksomhed tæt op ad hinanden på smalle 
gader, så opstår der så meget støj, at det er over grænseværdierne og er sundhedsskadeligt for beboerne. Det er ikke i orden. 
Og det er ikke lig med "liv". 

• Ikke flere indvandrere og ukreative indvandrerforretninger 

• Dejlig lejlighed 
• Et rigt kulturliv 

• Der er farverigt og livligt 
• Nørrebro fra Nørreroerne. Bydelen skal ikke bygges til turister. Den skal fungere hele året rundt, og der skal være nok grønt 

og natur til alle som der bor her 

• At kommunen planter grønt og træer på alle gade og fortorve samt op ad bygninger. Man kan sagtens plante træer hvor 
biler skal holde og folk skal gå, uden at fjerne p-pladser. En træstamme fylder ingenting! Derudover skal kommunen 
simpelthen holde op med at slå græsset ved søerne! Vi vil have blomster, buske og træer til at vokse vildt alle steder. 

• Bedre trafikforhold. Der burde være gennemkørsel forbudt på Titangade og Vermundsgade 
• Her er liv 

• Gode cykelstier 
• Ingen soundbokse på Dronning. Louises Bro, men gerne instrumental musik 

• Der er for lidt trafik. Bydelen mangler biler 
• Plads til at være sig selv. 

• Udendørs grønne byrum at mødes i. Ex gode bænke at læse en bog på, ikke de åndssvage Københavnerbænke, som er for 
høje til kvinders ben generelt. Læg mærke til, hvor mange der sidder 'på tæer' for at nå jorden. 

• Inkarneret nørrebroer, der har set udviklingen siden min barndom 

• Pt. Bor jeg i et parallelsamfund, jeg vil meget gerne flytte tilbage til danmark 
• Plads på fortovet til gående og gangbesværede 

• Det er tæt på mit netværk. 
• All of the above 
• kulturliv af højt niveau 

• Mange opladningsstationer til elbiler 
• Tæt på kulturelle tilbud 

• Dårlige parkerings muligheder. Gæster er ikke velkommen. 
• Mine unger er super glade for Nørrebro Parkskole 

• Det er vigtigt at cykelmotorvejen på den fredede rekreative promenade langs søerne bliver nedlagt. 
• Der er liv og mulighed for mange fællesskaber 

• Gode spisesteder i området. 
• der er uorganiseret frihed og rumlighed 

• Der er liv i mit kvarter (spisesteder og barer) 
• Bydelen er rød 

• Centralbeliggenhed 
• Rimelig offentlig transport, så det er nemt at komme ud i naturen 
• på den ene side er det skønt at man kan gå ud men også skønt at tidsbegrænsning i udendørsservering overholdes 

• Der mangler styr på trafikken, biler og cykler 
• Der er ikke så meget trafik og der er fred og ro (ingen støj) 

• Bydelen lever og med mange etniciteter og generationer 
• Rent 

• Hvis vi kunne få begrænsning på udeservering 
• At man kan være den man er, og at man smiler og hjælper dem som har brug for det. 

• Parkeringspladser - bruger timer på at Cruise efter p plads dagligt 
• Offentligt transport (har ingen bil) 

• At jeg kan færdes på cykel i mine beboelsesgader uden fare for påkørsel af gennemkørende trafik fra busslusen 
• Det er praktisk i forhold til at leve i byen. 

• Mine naboer og dagsinstitutionerne og det ligger centralt i Kbh 
• som beboer er det så godt som umuligt at parkere, når der er brug for det efter arbejde (og arbejdende m. behov for bil) 
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• Eneste sted jeg har råd til, ville da helre bo i Rungsted 
• Ægte natur, træer, meget mindre asfalt 

• Assistent Kirkegården og de historier der kan findes der 
• Det er ikke fred og ro (meget støj) 

• Jeg har boet her i snart 30 år 
• Ingen skrald i gaderne 

• Altså det med roen, er ikke fordi den er her pt, men jeg savner den! 
• Mad udvalget samt natur - vild natur 
• Gode institutioner og skoler, tilgængelighed i form af gode cykelstier og offentlig transport 

• At sociale spilleregler overholdes med respekt for hinanden, skrald skal i skraldespande, 40 zonen skal håndhæves, ingen 
steder overlades/overgives til kriminelle og/eller støjende minoritetsgrupper. 

• Lille forurening 

• Hyggeligt og gå færdes i området. Der er altid noget at kigge på, folk er søde og glade. 
• Oprydning af skrald. 

• At det ikke kræver penge at være en del af fællesskabet, altså at alle kan være med 
• Søerne, som jeg bor ud til. 

• At vi her hvor jeg bor i kvarteret om parken har en fantastisk grøn og lukket gård. 
• jeg vil gerne have liv og cafeer, men det skal ikke være overdrevet og køre hele natten, hvor hele gader er overtaget af druk, 

fest, råb, skrig 

• Alt for mange biler på korsgade vi er 50 + mennesker som gerne vil have åbnet åen på korsgade da vi har mange skybrud og 
vand i kælderen det er meget dyrt pga forsikring kan i ikke plante nogen træer som på de andre gader vi føler området er 
blevet glemt af Københavns kommune  mere fokus på korsgade nu tak 

• Der er godt at cykle og få biler. Fjern bilerne fra Nørrebrogade!! 

• Gensidig respekt mellem beboere og andre brugere - udeservering til midnat alle dage er i mine øjne 2 timer for meget i 
hverdagen. 

• Liv om dagen, ro om natten 
• Der er liv i mit kvarter; på bænke, i parker, foran kiosken 

• Udeservering på værtshuse begrænses, der er store støjgener og fortorvet spæres af gæster der fylder det hele 
(Kronborggade) 

• Legepladser 

• Mentalt højt til loftet 
• Alle de andre man kan vælge er løgn og latin 

• At jeg kan se at bæredygtig drift prioriteres 
• For mange forkælede rigmandsbørn, der ikke er opvokset på Nørrebro, og ikke interesserer sig for Nørrebro’s historie om 

solidaritet og arbejderklasse. 

• Centralt og stadig tæt på motorvej. 
• Her er på en eller anden måde lidt mere plads til utilpassede mennesker og det har vi mangel på generelt 

• At der ikke flyder skrald overalt 
• at der er mere biltrafik på gaderne 
• Det er vigtigt for mig at der er grønt og rent 

• I can get anywhere in town pretty easily on a bicycle, it's close to all I need. 
• Jeg ikke overbelastes af udfordringer med støj, trafik, råb spærrede fortove og porte mv som det sker nu 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 



Er du erhvervsdrivende på Nørrebro? 

 

 

Er du generelt glad for at være erhvervsdrivende på Nørrebro? 

 
Arbejder du på Nørrebro? 

 

 

Er du generelt glad for at arbejde på Nørrebro? 
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Hvilke temaer synes du er de vigtigste, vi skal have med i bydelsplanen for Nørrebro?  
Du kan vælge op til 5 temaer: 
  

 

 
Andet:  
 

• Færre biler på Nørrebro 
• Rene gader 
• Cykelparkering - integrer cykelparkering med bilparkering. Cykelstier 

• Ny adfærd blandt cyklister - kulturændring 
• Diversitet 

• Skru ned for gæsternes fest. Respekt for beboerne! 
• Nedbringe støj og fossilbiler 

• Få nu alkoholen væk fra gaderne, for os der har boet her hele livet og skal bo her resten af livet er det ungdomsdrukkultur der 
faciliteres på Nørrebro ødelæggende for alle der ikke er mellem 20-30 år 

• Reducering i antallet af biler 

• rengøring og vedligeholdelse 
• støjgener fra private soundboxes i parker mv 

• Hold fast i den lokalplan der er lavet for området som lægger vægt på at de store gårde skal være offentligt tilgængelige. 



• Bedre cykelforhold og færre biler på Nørrebro, tak 
• Også klimatilpasning! 

• Mindre kebab, barber og hvad der ellers konstant dukker op af den slags butikker 
• at få bus 3A tilbage!!!!!!! 

• nok parkeringspladser også i fremtiden. surt at bilerne kører rundt og leder efter plads 
• Fjerne skrald 

• El-ladepladser 
• Flere offentlige, velholdte toiletter 
• Solidaritet 

• Varieret udvalg af butikker 
• Affald 

• Mere Socialtboligbyggeri 
• De manglende parkeringspladser 

• der er for mange hjemløse, der overnatter rundt omkring og efterlader sække med soveudstyr i buske, blomsterbede eller 
lignende 

• Mange små genbrugsstationer (overdækket og ubemandet), så man lettere kan sortere sit daglige affald. Det er og bliver 
Umuligt at alle har eller kan få plads til 10 containere på eller ved deres ejendom 

• Regulering af nattelivet og antallet af barer med nat-licens 
• Begrænsing af trafik 

• Forbedring af belægningen på veje og især på cykelstier 
• Gør det mere attraktivt at have elbil og får fossilt drevne køretøjer ud af byen 

• Politik for beplantninh 
• Byrummet er store basketbaner, asfalt til skater og boldbure. Please lav nogle pladser til os, der bare gerne vil mødes på et 

tæppe, læse en bog i en "krog", træne selv med veninder eller tale med sin mor på en hyggelig bænk (ikke ud til en trafikeret 
sti nej). + bælter af træer i byen: løbesti fra Nørrebroparken gennem den røde og sorte plads. OPLAGT til træer, løbeture, 
træning og mødested. I stedet har man asfalt overalt, som INGEN gider opholde sig på, mens alle stimler sammen i assistens 
og nørrebroparken (her kommer folk også fra hele NV)... sindssyg byplanlægning so far, please gør noget. Ud med asfalt, 
ind med græsplæner, træer, kroge at opholde sig i... fx foran biblioteket - et sted man kan læse en bog udendørs. Nu er der 
kun skatere og "tomt" byrum. Gætter på arkitekterne bag ikke selv hygger sig på den røde plads en sommer eftermiddag, 
men det har været underholdende og vældig funky for dem at designe. Jesus. Hilsen frustreret Nbro-beboer, der bare gerne 
vil finde sted til gåture, løbeture, ro og opladning efter arbejde + weekender. 

• bevar parkering så beboere kan have bilen stående stillet i stedet for at skulle belaste kvarterer med søgetrafik - størstedelen 
af biler benyttes kun lejlighedsvis ved  kørsel til familiebesøg week-end ture 

• Rene gader 
• FLERE PARKERINGSPLADSER 

• Styring af erhvervslivets besættelse af fortovet 
• Renhold - Der er frygteligt beskidt. 

• Sikre at folk med høje indtægter også bor i området 
• Skraldeproblematik - meget skrald på gaden 

• Jeg kunne sætte kryds ved det meste 
• Begrænsning af biltrafik 

• Vilkår for cykler 
• Undgå gentrificering 
• Hjælpe de boligejer der er ramt af hjemfaldtspligt 

• Privatisering i Mjølnerparken er skandaløs 
• Dælme svært med 5 

• skrald og affald flyder på gaden 
• Det bør være meget svært at fælde eksisterende træer 

• Der er kun 3 ansatte til de grønne områder på indre Nørrebro. Det er for lidt. 
• Nedlæggelse af cykelmotorvejen "Søruten" 

• Støj 
• Støj er et kæmpe problem. Mangel på grønne frirum. 

• Jeg synes personligt det er utrolig rart at gentrificeringen endelig er nået hertil. Ordentlige tilbud i form af barer, 
restauranter og bager har manglet alt for længe i området ved Skjolds Plads. Så synes endelig der skal være mere fokus på at 
få mere af det. 

• Sikkerhed i trafikken 

• Mindre woke.Mere dannelse, homogenitet og intelligens 
• natteliv, der har taget alt for meget over i boligområder mht larm og affald 
• Barernes misbrug af vores kvarter til at tjene penge. De utrolig støjende og tissende gæster og den høje musik, der 

ødelægger vores kvarter. 

• Overordnet strategi der rummer byrum: grønt, trafik og klima 
• Mangel på parkering 

• Fokus på det bedste for beboere frem for brugere inkl. turister 
• Med trafik og parkering mener jeg st man skal respektere st der faktisk findes folk der har brug for en bil - også i byen. Lad 

være med qt gøre det umuligt at have en bil 

• Vild bynatur, Allé af træer på Nørrebrogade, Flere træer overalt, Åben Åboulevard, Gør Nørrebro rigtig grøn, Fjern 
partikelforurening 

• Seriøs indsats og kulturændring mod støj, især fra voldsom musik med megahøj bas 

• At beboere vægtes højere end erhverv og larmende byliv 
• At sørge for, at der ikke forurenes unødigt og skabes farlige situationer for bløde trafikanter pga. unødig gennemkørende 

biltrafik i smalle sidegader pga. en unødig bussluse ved Elmegade. Biltrafik bør køre på dertilindrettede store og brede veje 
med cykelsti, såsom Nørrebrogade, og ikke sendes ud i sidegaderne. Det er en stor brøler, som bør rettes. Nørrebrogade 
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ligger øde hen og butiksliv er dødt rundt om Busslusen ved Elmegade, mens biler drøner rundt i Guldbergsgade og 
Møllegade til fare for bløde trafikanter, - og nej, det er ikke pga,. højt bilejerskab i kvarteret, for så havde der været tilsvarende 
meget trafik i de tilstødende gader og resten af Guldbergsgade (Efter Empire), men det er der ikke, for de er lukket, og har 
dermed kun beboertrafik, som ikke udgør en fare og gene for nogen.  Det samme burde være tilfældet i Møllegade og 
Guldbergsgade, fra Empire og ned mod Sankt Hans torv.  Der er intet argument for at bruge disse gader til tæt 
gennemkørende trafik, som hører til på de store veje. Det er kun farligt og forurenedende. 

• Få åbnet Ladegårds Å og lagt Åboulevarden under jorden 
• Offentlig transport og cykelstier 

• Med trafik og parkering mener jeg fokus på mindre tung trafik. Ikke mere parkering. 
• Oprydning i det fælles rum! Fx pæne skraldespande og langt bedre pleje/pasning af kommunale områder 

• Bedre forhold for hundeejere. Pusherne får fine parker. Hundeejere har sølle klub i Lersøparken 
• Cykelparkering / oprydning af disse 

• Sikker trafik (ikke p-pladser!) 
• aktiviteter der fremmer fællesskabet 
• ikke-gentrificering 

• Flere parkeringspladser til Alm biler - vi er afhængige af bilen 
• Flere P-pladser 

• Eskalerende problemer med bar- og restaurationslivet 
• Ordentlige bibliotekstilbud 

• Diversitet 
• Færre biler, mindre plads til biler 

• rent byrum  (indsatser for at holde byrummet, parker og gader fri for skrald 
• Ingen skrald i gaderne 

• Det skal være muligt for beboere at parkere 
• Støj og trivsel 

• Hvorfor skal mad være så dyr på Nørrebro? På Amager er at spise ude billigere. Hvis man skal have mad det er SU venlig. Og 
so fare har den mere smag end, det jeg har oplevet på Nørrebro. 

• Offentlige toiletter 
• At der plads til bilen - Fordi vi bruger den når vi skal på Camping 

• Demokratiserende, samskabende lokale processer, forud for bydelsudvikling 
• Ved at skabe arbejdspladser der rummer både nytilkomne danskere og oprindelige danskere. Det ville være en god idé. 

• Mindre trafikstøj 
• Der er fjernet en del små skraldespande, som har givet ekstra affald på gaderne 

• Trivsel for hunde i bydelen 
• Vi  bor i  nærheden af Nørrebro station. Der er utroligt meget skrald og mange der handler under broen. Derudover er der 

meget få grønne områder i den del af Nørrebro 

• Flere parkerings pladser 
• natteliv 

• Begrænsning af biltrafikken. 
• Nogen er nødt til at stoppe landspolitikere, medier og eksterne magthavere fra at male et billede af et forfærdeligt sted. De 

sender bevæbnede styrker ind, som om det var en krigszone, og det skaber kun konflikter. 

• Med gentrificering, mener jeg totalt stop af gentrificering af Nørrebro 

• Få tjek på Korsgadehallen. Så bydelens børn får mere glæde af den. Har eks oplevet i ferieperioder at der intet sker for 
bydelens børn og unge. Undrer os tit over, at der er meget tomt i hallen 

• Flere træer på korsgade 

• Inddragelse af P-pladser til Menneske-pladser 
• Alt for mange biler! 

• mere synligt politi 
• Støj - grænser for udeservering. 

• Autister/ trivsel på nørrebro 
• Begrænsning af drukkultur 

• Skrald 
• Fjern gadesalg fra Nørrebro Station 

• Cykelstier for skolebørn 
• Løse Støj og Rød problematikken i Blågårdsgade 
• Balancen mellem natteliv og bolig. Vi skal undgå at de dårlige erfaringer fra Gothersgade og pisrenden gentages på 

Nørrebro 

• Færre Barer -så der også er mulighed for at beboerne kan trives her 
• Ren bydel 

• En svømmehal 
• Flere ensrettede veje. 

• Færre biler og parkering 
• Manglende parkeringspladser 

• gentrificering som i at vi skal undgå det 
• Støj 

• Skrald der flyder alle steder 
• At nodge t at generationener kan modes på tværs . 

• Støj 
• Koordinering af renivationsindsatser og byggeri generelt 
• Boliger i familie størrelse der er til at betale 

• Cykeltrafik!!!! 



• Renlige gader 
• At der ikke skal være færre værtshuse, mindre trafik og ikke oversvømmes af turister 

• Arbejde på at foreningerne er aktive /engageres i lokalområdet 
• Fælles værdier. - komunens organisering omkring inddragelse af borgere. Plan med fokus på beboere. 

 

Her er en række holdninger til boligbyggeri, arkitektur og grønne områder på Nørrebro. Hvilke 
holdninger er du mest enig i ift. udviklingen af Nørrebro? Du kan vælge op til 2 holdninger: 
  

 

 

 

Hvis der var en ledig byggegrund på Nørrebro, hvordan ville du så prioritere følgende? 
Ryk rundt på sætningerne ved at trække dem op og ned, så de danner en rækkefølge, der passer til 
din prioritering. Øverst er den mulighed du vil prioritere højest:  

 
Grønne rekreative områder (procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.):  
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Boliger (procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.): 

 

 

 

Fritidsfaciliteter (f.eks. fodboldbaner, idrætshal eller svømmehal)  
(procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.): 

 



Skole eller daginstitutioner (procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.): 

 

 
 
Kulturhus, medborgerhus, værksteder og øvelokaler 
(procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.): 
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Erhverv (procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.): 

 

 

 

Plejehjem og ældrefaciliteter (procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.): 

 



Vild natur og biodiversitet (procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.): 

 

 

Parkeringspladser (procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.): 
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Byrum og urbane mødesteder (procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.): 
 

 

 

 

Ungdomshus/spillested (procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.): 

 



Nørrebro er det tættest bebyggede område i København. Hvilke grupper synes du skal 
prioriteres, når der skal laves nye byrum?  
Du kan vælge op til 2 prioriteringer: 
  

 

Andre: 
 

• Ellers risikere vi at det kun er unge og socialt udsatte der bor her 

• Familier 
• Alle 

• Alle 
• Private boliger. Pt er der kun 20% privatejede boliger. Det får prisen til at stige, og gør det sværere for de af færre midler at 

komme ind på boligmarkedet. Dermed mistes en mulighed for at få mere velfærd og råd til mere i hverdagen eksempelvis til 
sine børn. 

• Folk med alm ikke velhaver indkomster 

• Jeg synes det er lidt mærkeligt at skrive mænd/kvinder/unge/Børn .. jeg synes ikke der nogle der skal prioriteres højere end 
andre 

• Bare en god blanding 

• Kulturinteresserede 
• byrum der ikke er ‘overdesignede’, hvor det er okay at det kan blive lidt af hvert alt efter behov 

• Studerende 
• Jeg synes ikke at et byrum udelukkende appellerer til en gruppe 

• Måske man bør tænke byrum der tilgode ser flere målgrupper 
• Prøv at sammentænke forskellige målgrupper, så der opstår mødesteder 

• Jeg synes det skal være et byrum for alle 
• os alle <3 

• Alle - grønne områder til alle. 
• Alle - det kan man godt - se fx på Berlin hvor der er et mix af legepladser for både børn og unge og kulturhuse mm på 

samme spot! Lad generationerne være sammen, så sindene kan åbnes lidt og vi kan lære af hinanden og være sammen med 
hinanden lige gyldigt alder, baggrund, køn ect. 

• Mennesker 

• alle grupper 
• Handicappede 

• Alle skal prioriteres i en skøn forening 
• Er ikke sikker på, at jeg forstår spørgsmålet. Kan man prioritere nogen over andre, når der laves nye byrum? 

• Ikke speciel gruppe 
• alle grupper ligestilles 

• Jeg synes vi skal prioritere at alle kan være her, ikke kun en gruppe. 
• Folk der ikke kan betale 33 kr for en croissant hos fancy økobager! 

• . 
• Alle 

• Insekter. Dyreliv. Fugle. 
• Hunde 
• udsatte for luftforurening og overophedning (UHI) 

• Familier 
• Hundeluftere - flere fritløbsområder 

• singler, mindre boliger - fjern krav om m2 for nybyggeri 
• Familier 
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• husstande med kun én indkomst 
• Små næringsdrivende 

• alle grupper 
• Alle skal prioriteres, og vi skal ikke deles op i grupper på den måde... Nørrebro har fx. i den grad brug for grønne områder, og 

det kan alle jeres grupper gavne af 

• Dyr 
• behøver de gruppers behov være i modsætning til hinanden? 

• alle mennesker 
• Familie, Bofællesskab 
• For pokker - kan I ikke tænke i noget for alle - hvorfor altid tænke i segmenter! 

• så mange som muligt, gerne noget alle kan have glæde af 
• Alment boligbyggeri så alle har råd til en bolig 

• Alle 
• Bedst hvis der er indtænkt plads til alle 

• Alle der vil være med til at skabe inkluderende fællesskaber/mindre samfund 
• Jeg kan ikke vælge mellem de opstillede grupper 

• Tænker at det er et statistisk spørgsmål - hvor og for hvem er behovet størst? 
• Studerende 

• Lavtlønnede, som ikke har råd til at købe en lejlighed, og snart ikke råd til at leje længere 
• Vi må kunne tilgodese på tværs af ovenstående 

• Stille grønne byrum. Er selv meget aktivt men aktivitetsbyrum har fået alt for meget plads ift. stille grønne byrum, hvor man 
kan slappe af og læse en bog fx. De vil komme alle de grupper i nævner til gode. 

• der skal ikke laves byfortættelse, der er boliger nok 
• Det skal være steder, som alle kan have glæde af 

• Hundeejere 
• Familier med børn 

• Jeg mener ikke, at der er særlige grupper, der skal prioriteres. Nørrebro skal være for alle. 
• Alle 

• Alle, vi skal kunne være sammen 
• Man må kunne lave noget for alle 

• Faktisk er Nørrebro det tættest bebyggede område i Danmark! 
• Ingen skal prioriteres, der skal bare være ligeligt fordelt 

• Synes ikke bestemte grupper skal prioriteres over andre 
• At der ikke kommer for mange Social udsatte i samme boligforening 
• ingen holdning 

• Byens vilde dyr og natur. 
• Alle, det er en helhedsvurdering 

• Alle 
• Børne Familier 

• Bilister 
• Alle 

• Jeg tror ikke at spørgsmålet er specifikt nok til at kunne svare så specifikt på det 
• Jeg synes ikke at et byrum skal designes efter, hvilket køn du er eller hvilket køn du forelsker dig i. Det ville være meget 

ekskluderende. Et byrum er, som navnet indikerer, et rum for byen. Det rum hvor alle i byen kan søge hen. 

• Husdyr 
• Dårlig forudsætning: ingen gensidigt udelukkende 

• alle 
• Lav nogle grønne byrum alle kan benytte. De bye byrum bør være for alle 
• Alle 

• Alle i en god blanding 
• Jeg synes børn fylder rigeligt i byen. 

• Personer som er hvide,veluddannede med gode normer og moral og som ikke er ofre og indlærte hjælpeløse. 
• Jeg mener ikke at ovenstående er prioriteringsrelevant 

• Lidt i tvivl om, hvorfor nogen skal prioriteres 
• Familier i flere generationer 

• . 
• Grønne byrum til alle så vi kan ånde og trække vejret 

• alle 
• Fælles rum hvor alle ovenstående kan mødes 

• Studie boliger 
• Alle! det er diversiteten der gør Nørrebro spændende 
• Alle 

• Alle 
• Bilister 

• Der skal være en plan så alle i løbet af en årrække prioriteres. Hvem er blevet mindst prioriteret i en årrække fx? Noget for alle 
må være hovedprioriteten 

• Ved jeg ikke 

• Alle 
• den der slæber skatte kroner hjem til kommunen, selvom de arbejder uden for kommunen 

• Urbane dyr og insekter, vild bynatur 
• Drop store lejligheder. Byg  flere to-værelses! 



• familier 
• alle - med ens prioritet. Ingen forfordeling 

• Det her spørgsmål giver ingen mening. Hvad vil I bruge svarene til? Dem der bor på Nørrebro skal der laves 'byrum' til - eller 
faciliteter. I øvrigt kategorierne  jo tomme. Mænd? Kvinder? Jeg forstår det ikke. 

• Børn og unge 

• Hundeejere 
• Alle! Eller efter beboersammensætning 

• Et sted hvor alle føler sig trygge og velkommen 
• Byens vilde dyr 
• At vi alle kan være her, er netop det unikke ved nørrebro, bliv ved med det! 

• Natur for alle 
• det har jeg ingen holdning til 

• Alle grupper i et blandet miljø 
• Ansatte i børnehave, vuggestuer mm og børnefamilier 

• Et godt byrum kan bruges af alle/mange 
• Jeg forstår ikke spørgsmålet. Kan det ikke være rum for alle? 

• Sportsudøvere 
• Ingen prioritering 

• Der skal være plads til alle grupper - mangfoldighed 
• Gående 

• Danskere 
• Natur 
• Generelt bare folk som ikke har mega mange penge til at købe og leje boliger. Nørrebro skal ikke være en bydel for de rige. 

• Spørgsmålet kan ikke besvares 
• Ikke noget 

• Alle 
• Ej, alle naturligvis 

• Små private mødesteder til de unge 
• folk med lave/mellemindkomster 

• alle skal prioriteres inge aldersgrupper eller interessegrupper skal have særlige fordele 
• Ved ikke. Hvad betyder det? 

• Familier 
• Bygninger med flere funktioner. Parkering i kælder, idræt og kultur i stueplan. Grøn taghave på toppen. 
• Mere grønt til os alle 

• fuck ghettoloven 
• Hundegård på indre nørrebro i de gamles by, dyrene tilbage i de gamles by 

• Hunde 
• De (ensomme) voksne. Ikke flere penge til integration eller socialt udsatte, kig nu på dem der også generere noget, dem der 

gerne vil dyrke Nørrebro på en god måde. 

• Plads til alle 
• Ingen gruppe biodiversitet blandt beboere er vigtig 

• Studerende 
• Naturen 

• Boformer som ikke handler om kernefamilien 
• Alle 

• Alle 
• Familier! Der bliver bygget for mange ungdomsboliger og for lidt til familier 
• hjemløse 

• Steder der kan bruges af alle på tværs af, alder, køn, orientering etc. 
• Erhvervsaktive 

• Hunde der bor på Nørrebro 
• Naturen 

• Biodiversiteten 
• Forældre 

• derskal lave grønne byrum med så meget biociversitet som muligt, som kan benyttes af alle grupper i stedet for at de skal 
deles op. Sameksistens er godt! 

• Faktisk er Nørrebro det tættest bebyggede område i Danmark! 

• Mennesker med handicap. Inklusive områder er gode for alle. 
• Alle synes jeg, ikke prioritere 

• familier 
• Alle 
• Flere træer på korsgade åbne ladegårdsåen og å gennem korsgade 

• Børnefamilier 
• Singler - billige boliger til enlige og enlige forældre. 

• Familier med jobs 
• Autister 

• Alle 
• Ingen af de nævnte skal specifikt prioriteres over andre. 

• Erhvervs livet  - så skal resten nok kommed med af sig selv 
• Psykisk sårbare 

• Alle 
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• Ønsker byrum hvor der ikke bare er skaterbaner men gerne mere ro 
• Naturen biodiversitet 

• Natur 
• Grønne arealer for alle 

• Jeg synes bydelen trænger til flere ældre, de er hyggelige og gode for nærmiljøet 
• Familier 

• Folk med handicaps eller  dårligt mentalt helbred, der har brug for et roligt åndehul. Mange byrum er svære at færdes på 
hvis man f.eks er i kørestol eller bruger rollator. 

• Ikke nogen særlig gruppe, plads til diversitet 
• Ingen særlig gruppe. Byen fungerer godt, når vi kan være her på tværs af alder, social udsathed mv. 

• Blandede byrum, Alle grupper skal prioriteres, mangfoldighed tak 
• Alle. Vi kan dele byrum 

• Alle 
• tværkulturel 

• Generationer på tværs 
• Alle 

• Familier med en lav indkomst 
• Alle 

• Alle 
• Alle 

• Alle 
• Voksne på 30 plus 
• Alle 

• Byrum hvor forskellige grupper, generationer og adfærdstyper mødes 
• Insekterne 

• Diversiteten 
• Familier. Dvs ikke børn ELLER voksne men børn og voksne SAMMEN 

• Dyr og planter 
• Alle? 

• Familier, også dem med lidt stører børn. Så de bliver i byen 
• N.bro er allerede meget divers og ungt, så modbalance 

• Vi skal prioritere de forpligtende fællesskaber for vores børn og unge. Det kan være fodboldklubber osv. 
• blandede grupper 
• Helt almindelige mennesker med ikke så høje lønninger skal kunne bo der 

• ? 
• Lad os satse på at indrette til daglige mødesteder, til glæde for bredden, snarere end et politisk manifest 

• Fælleskabs omkring kunst og kreativitet for voksne 

 

Vi bliver flere og flere københavnere. Hvordan mener du, man skal skabe plads til flere boliger i 
København? 
 
Ryk rundt på sætningerne ved at trække dem op og ned, så de danner en rækkefølge, der passer til 
din prioritering. Øverst er den mulighed, du vil prioritere højest: 

 
 Byg mere ud (f.eks. som det nye Nordhavn)(procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.): 
 

 
 
 
 



Byg i højden ved nybyggeri (f.eks. højhuse)(procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.): 

 

Byg flere etager på eksisterende byggeri (f.eks. udnyt tagetager til bolig) 
(procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.): 

 

Byg tættere i de mindst tæt befolkede bydele (f.eks. erstatte huse med etageejendomme i f.eks. 
Valby, Husum eller Amager) (procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.): 

Byg tættere i alle bydele (f.eks. baghuse i gårdene) (procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.): 
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Der er ikke plads til flere boliger i København (udviklingen skal ske i omegnskommunerne) 
(procent, der har prioriteret som nr. 1, 2 osv.): 

 

 

 

Hvis Nørrebro skal have mere biodiversitet, kan det kræve kompromisser med andre ting, der 
skal afgive plads for at der kan komme mere biodiversitet.  
 
Hvilke af følgende ting, vil du være villig til at have mindre af på Nørrebro til fordel for mere 
bynatur? Du kan vælge op til 3 prioriteringer: 
  

 

 

Synes du at der tilstrækkelig mulighed for, at være fysisk aktiv for dig og/eller dine børn på 
Nørrebro?  

 



Hvis nej, hvorfor synes du ikke, der er tilstrækkelig mulighed for at være fysisk aktiv på 
Nørrebro? 

 

 

Andet: 
 

• Svømmehaller i hele københavn 
• Der er blevet meget trængt på legepladser og andre steder børn kan være aktive 
• Der er næsten umuligt eksempelvis at få en bane til badminton fordi vi har for få faciliteter til idræt i de kolde måneder 

• for få bilfrie zoner 
• der er fliser , store veje og biler (trafik) mange steder 

• Der mangler diversitet i udbudet af idrætsaktiviteter. Efter COVID er flere yogacentre fx. lukket, så udbudet af yogaformemer 
er blevet forringet. 

• der mangler en svømmehal 

• Der kunne godt være en tennisbane/klub. Skal cykle helt ud til Kastrup for at spille tennis. 
• vi mangler svømmehaller i voldsom grad 

• Mangler en svømmehal. 
• Der findes ikke tilbud til enlige forældre hvor for forældre og børn kan være aktive sammen hvis børnene er imellem 1-5 år. 

Så er det enten eller og så prioriter man at børnene får kendskab til sport og foreningsliv 

• Der er alt for få muligheder for at dyrke gymnastik indendørs (f.eks. via DGI) 
• for få svømmehaller 

• Der mangler åbne svømmehaller, både indendørs og udendørs 
• Vi er lykkelige for Kampsportens hus 
• Asfalt overalt!!! Skab grønne "bælter" gennem byen, hvor man kan løbe. Den "grønne" sti er satme ikke særlig grøn ved den 

sorte og røde plads. Pestilens med alt det asfalt og plads spild....til gavn for hvad 5 skatere ad gangen? 

• brede svømmehals faciliteter 
• Mangler en svømmehal 

• For meget forurening til at det er behageligt eks. at løbe en tur, eller lave sport ude. Luften er ikke rar at indånde. 
• Faciliteterne er formaliseret så det kræver indmelding og tider. Der mangler uforpligtende områder der indbyder til leg, 

kreativitet og fordybelse 

• Det er for farligt at cykle for børn fordi mange voksne cykler for farligt til at det er sikkert for børn og ældre og andre at være 
trygge ved at cykle på Nørrebro 

• der er for få og for små svømmehaller 

• Lav søerne om til svømmebad 
• Ift. udendørs fitnessmuligheder: Jeg synes man skulle kigge mod Sverige, for at se hvordan de laver udendørs træning der. 

De svenske "utegym" er meget mere inkluderende for alle borgere (kvinder, handicappede etc.) end de træningssteder af 
stål man laver i København. 

• For mange biler 
• Der mangler svømmehal og udendørs fodboldsbaner 

• skabe endnu bedre muligheder for at vores børn får en aktiv ungdom / livstil 
• legepladserne er ikke attraktive nok 
• For dyrt 

• Jeg synes også jeg har manglet et sammenhængende grøn 'kreds' til f.eks' løb og gåture - fx en sammenhængende grøn 
forbindelse som forbandt den røde plads med Assistens Kirkegården (Nord), men uden om den eksisterende grønne sti 
(f.eks. hvor Mimersgade nu ligger, så der skabtes et kredsløb :). 

• Der mangler mulighed for at svømme inde, specielt med alle renoveringerne 

• For mange mennesker på alt for lidt plads 
• Tidspunkter for børns tilbud ligger i de tidligere dagstimer hvor man ikke har mulighed for at bringe dem 

• Svømmehallen er for dyr og for dårlige åbningstider 
• svømmehal med svømmeundervisning for børn 
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• Der mangler svømmehaller - i hele byen 
• Vi mangler svømmehaller i hele købehavn 

• For få svømmehaller 
• Der mangler en svømmehal 

• Det er utrygt at cykle for børn. Ikke kun pga biltrafik men pga snævre cykelstier - fx langs søerne. Der er også for lidt plads på 
fortove. 

• Generel trængsel. 

• På ganske få år er de store grønne områder blevet indskrænket væsentligt: Mærsk Tårnet er omgivet af et ubrugeligt, goldt 
og mennesketomt kæmpe areal, der før var grønt og blev flittigt benyttet som udeareal af alle i kvarteret, søpromenaden var 
et roligt grønt område for alle i kvarteret, nu en højhastigheds cykelsti, og sidst men ikke mindst, De Ganles By som er blevet 
fuldstændig ødelagt som grønt rekreativt område. Der er brug for nytænkning og en langt højere fornemmelse for, hvad der 
gør Nørrebro unikt: Forestil jer en søpromenade med skønne bænke og grønne blomster og buske, steder at mødes for alle 
generationer, sociale lag og etniciteter i stedet for stressede cyklister, skønne grønne opholdsarealer omkring Mærsk Tårnet i 
stedet for en komplet ubrugelig bro og et kæmpe flisebelagt  show off som indgang og De Gamles By med skønne grønne 
arealer, æblelunde… Det er biodiversitet. 

• Og der er for få gode legepladser til børn 
• Udendørsfaciliteter er domineret af mænd 

• ok 
• For mange indvandrere der gør livet besværligt for "normal" mennesker 

• En svømmehal i Hillerødgade er ikke nok til så mange mennesker 
• Savner udendørs svømmebassin fx i fælledparken 

• Der mangler en svømmehal 
• Sæt nogle tennisvægge op som man kan slå op ad alene, evt. i nørrebroparken :) 

• Vi mangler i den grad en svømmehal!! Genopliv gerne Utzons vision for grunden hvor Søpavillonen ligger 
• vil have en svømmehal mere med en god sauna og vipper 

• for få svømmetilbud 
• Flere træer på korsgade inkl å gennem korsgade og ladegårdsåen 

• Der mangler fodboldbaner til vores børn! P 
• Svømmehal 
• Der er kun en svømmehal. Idrætsfaciliteterne er også booket meget. 

• der skal laves flere svømmehaller 
• Få kontorbygninger ombygget eller flyttet længere udad så vi kan anvende pladsen til idræt/bolig 

• Svømmehaller 
• Space til at løbe 

• Mangel på åbne svømmehaller 
• Økonomi og handicaptilgæggelig 

• Dansk Naturfredninsforening er en skændsel 

• Der er fyldt med ting der spærrer og asfalt det er uinspirerende og utrygt. Mere mindfulde områder i byen istedet for støj. 
Bedre udnyttelse med grønt. Kig fx til London der ændrer deres parker til mere bodiversitet og mindre larm 

 
 

På Nørrebro har vi få fritidsfaciliteter set i forhold til de næsten 80.000 beboere, vi er i bydelen. 
Hvilket ét af følgende forslag, ville du prioritere for at løse problemet? Du kan kun vælge ét 
forslag: 
  

 
 
 
 



Andet:  
 

• Så langt er der bare heller tikke til ryparken, og der er tit ledige baner og haller i nørrebrohallen. Jeg må selv tage til ryparken 
og Amager street hal for at dyrke min egen sport. 

• Byg et samlet center på grunden hvor zoologisk museum i dag er. Der er vel 5-6000kvm. Nok til svømmehal, indendørs 
boldbaner mm hvis der bygges i højden. 

• Der er rigeligt - træningscenteret er aldrig tæt pakket, og man kan jo bare gå ud også, at bruge byen. Det er det den er der for 
:) 

• Tag en andet sted hen. Der er ikke særligt lang og hvis det er det man prioriterer højt, må man flytte der hen hvor man kan få 
opfyldt sine behov. 

• på nye tag 
• Har ikke børn, er i tvivl om hvad og hvordan 

• svømmehal 
• Ved ikke, synes det er fint som det er 
• ved ikke 

• omdanne eksisterende bygninger til indrætsfaciliteter og evt. bygge en svømmehal hvis der er en ledig grund et sted 
• ingen af de angivne 

• Ingen 
• Brug vores skønne byrum mere kreativt 

• Byg i Nørrebroparken 
• få bygget nogle svømmehaller 

• Man kan gå til idræt i et område af byen hvor der er plads o faciliteter. OG åbne offentlige institutioners faciliteter efter 
lukketid 

• Ved ikke... 

• Anlæg "træningsmaskiner" i grønne områder/parker, hvor selvtræning er muligt 
• Anvend det eksisterende 

• udnyt de områder man allerede har indraget meget bedre, og gøre dem funktionelt meget bedre - meget er vældigt grimt 
og virker ubenyttet 

• Vandre områder og bredere cykelstier. Istedet for at blive cyklet ned på fodgængerfelterne 
• Bygge en svømmehal for enden af Sortedamsøen og riv restaurentbygningen ned. 

• ? 
• Vi skal et sted til udendørs vinterbadning 

• Ingen af ovenstående 
• låne-kano/-kajak-petanque m.v., løberuter markeres, skilte/bænke m.v. med fitness funktioner 

• Ingen af delene 
• Jeg synes der er rigeligt med idrætsfaciliteter i det offentlige rum. Hele Nørrebroparken, superkilen og mimersparken 

tilgodeser netop det og i øvrigt særligt drenges interesser. Der er ikke plads til mere hvis andre også skal kunne være her. 

• gøre adgangsvejene bedre, så man ikke bor i en labyrint. 
• Mødesteder for den modne befolkning - modvirke ensomhed 

• Inddrage den gamle ungdomshus grund og andre lignende grunde, som ligger uudnyttet centralt på Nørrebro 
• Dele faciliteter med andre bydele 
• Ledende spørgsmål. Som I siger er Nørrebro den tættest befolkede bydel, så klart der er få fritidsfaciliteter i forhold til 

indbyggertallet. Der er ikke plads til flere fritidsaktiviteter i bydelen, hvad jeres forslag ovenfor også viser. 

• Tegn på vi er for mange og ikke skal være flere 
• Vi er alt for presset i forvejen. Ingen af ovenstående vil være "løsningen". Generelt er vi alt for mange mennesker på 

Nørrebro. Man burde i stedet stoppe mængden af mennesker. 

• Lave haller og udendøres idræt i stedet for flere boliger 
• bruge faciliteter i omkringliggende bydele, hvor der er mere plads (f.eks. Østerbro eller Nordvest) 

• ALDRIG idrætsfaciliter i stedet for grønne områder 
• ikke mere 

• Gøre brug af faciliteter i andre bydele 
• Hjælpe de boligejer der er ramt af hjemfaldtspligt 

• jeg savner især et blødt underlag at løbe på, så måske kunne man udskifte fortovsfliser med noget blødere nogle steder? 
• Inddrage områder på assistent kirkegård 

• Flere parker 
• Gør det vi har bedre 
• Acceptere, at man måske skal cykle ud af Nørrebro for at dyrke den ønskede holdsport 

• Udnytte fritidsfaciliteter i andre bydele og kommuner 
• Få genforeningspladesen igang igen og byg en svømmehal mere 

• Anlæg flere idræt faciliteter og nedlæg parkeringspladser 
• Ved det ikke 

• Anlægge flere idrætsfaciliteter, men kun hvis der er anvendelige byggegrunde 
• Anlægge flere idrætsfaciliteter, men kun hvis der er anvendelige "grå" områder (vej, parkeringspladser, byggegrunde) og 

sørg for at der kommer grønne tage og tagterrasser til beboerne i alle bygningerne med fladt tag. Dermed hæver man 
biodiversiteten i området, sørger for at mindske trykket på kloaksystemet på regnfulde dage og giver mere uderum til byens 
borgere. Ydermere så holder et 'levende' tag bedre på varme og kulde og er med til at sænke lydniveauet samlet set. 

• fjerne parkeringspladser 
• Bygge på toppen af velegnede bygninger? 

• det er ret godt allerede :-) 
• Søg aktiviteter i city og på Frb. 

• ingen af delene 
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• Udendørs træning i byrummet (med instruktør) 
• Plant træer og anlæg rigtige græsplæner. Mikroplast er skadeligt for os mennesker, dyr og naturen. Mikroplast er 

ødelæggende og giftigte insekter mm i naturen vil gå ned/uddø. Og eftersom der kommer stadig flere baner i Danmark og i 
andre lande, stiger problemet med mikroplast. Så omdan gerne Nørrebro Park mm som en fælles lunge af træer og planter 

• Tag ud af bydelen som vi gjorde med vores børn 
• byg idrætsfaciliteter i flere etager, underetagen kunne være boldbaner/stuen kunne være jogastudie/1 sal kunne være skak, 

som eksempen, hvor der ikke kræves højt til loftet og hvor der ikke bliver larmet og trampet og larmet 

• Anlægge rekreative områder i stedet for boligbyggeri, fx på nuuks plads 
• Lær folk man godt kan dyrke idræt uden store dyre sportsanlæg o.lign. 

• At der er færre end andre steder er ikke i sig selv et argument. Spørgsmålet er: Er der nok. I vores familie har vi aldrig oplevet 
mangler. Byg evt. noget på tomme grunde. Eller i højden. Skab flere underjordiske anlæg - eller parkeringspladser. 

• Anlægge Parkeringspladser under jorden, så området kan bruges til andre ting 
• Eller byg på Sorte Plads… 

• Fritidsaktivitet er også at gå en tur i et grønt område. Jeg foreslår mere naturlig park, der kan folk mødes om mange ting og 
være fysiske 

• ved ikke 

• Udvide åbningstiderne i de eksisterende idrætsfaciliteter og kræve at brugere selv stiller med ansvarlige ledere 
• Der er RIGELIGT faciliteter. 

• stort idrætscenter i flere etager 
• Omrokere træningstider, så børn der skal bringes har træningstider der muliggør at forældrene kan bringe dem 

• Tag væk fra bydelen hvis du har behov for mere "albuerum" 
• Tag ud af bydelen og spil fodbold 

• der er ingen gode forslag, og jeg har ikke selv nogle 
• Anlægge flere idrætsfaciliteter (hvor som helst) så hvert nærkvarter har et enslydende antal m2 ift antal borgere, så alle har 

adgang indenfor en kort radius 

• Byg under jorden 
• Lav lovlige gadegallerier, hvor man kan male streetart og kunst. 
• Riv nogle huse ned for at anlægge flere anlæg. 

• Bygge fritidsfaciliteter OVENPÅ bygningerne, ligesom Lüders Konditag i Nordhavn 
• Elbusser som transportere børn til træning i f.eks. Damhusengen, Fælledparken etc. 

• Styrke bibliotekerne, så de ikke skal fungere som legepladser og kulturhuse 
• udbyg de eksisterende  sportsfaciliteter 

• inkluder tagflader - ligesom Amager Bakke 
• Tænke mere smart udnyttelse af bygninger - f eks flade tage sim Østergro har gjort med deres byhave projekt. Det kunne 

også have været brugt til en fodboldbane… 

• Der Er ikke noget problem! få Kommunesnuden ud af bydelen. 
• Ser ikke behov for flere fritidsfaciliter, samarbejde med omegns kommuner er bedre løsning. 

• Der er områder omkring Nørrebro station Bispebjerg. Brug disse i stedet for at opføre boliger 
• DEt er for få der får glæde af det når man f.eks. laver en ny fodboldbane, der er en venteliste på f.eks. 2-300 og så skal resten 

afnørrebro undvære det grønne der bruges til en boldbane, den senest foreslåede skulle oveni købet laves af plastik, det er 
sørme grønt. 

• svømmehal 

• Brug nogle af kommunes arealer, byg fodboldbaner i De gamles by, fremfor et diabetes center eller ny skole 
• Omlægge hoteller, så den plads de tager er til gavn for folk der bor i bydelen 

• Man kan jo også bare cykle lidt rundt! Jeg er fra landet, der cyklet man om nødvendigt en to kilometer for at få en fodbold 
bane. 

• Idrætfaciliteter som konditaget i Nordhavn 

• Der skal være mere plads til ‘fri leg’ , ikke fodbold/idrætsanlæg 
• Hjælpe foreningsliv med at skabe plads til at ALLE kan dyrke det de gerne vil. 

• Man kunne benytte eksisterende idrætsanlæg i andre bydele. Så stor er københhavn heller ikke. FC Nørrebro i Parken NU 
• Byg under jorden 

• Ser det ikke som et problem 
• Byg dem i højden istedet, så kan man have 5 fodboldbaner hvis man ønsker det 

• Noget alá Absalon på Vesterbro 
• Stop med at bygge på de Gamles by grunde. 
• hjemløse 

• Det skal vi ikke bruge offentlige midler på. Folk må selv betale for deres fritidsaktiviteter. 
• Når der bygges nyt, så tænk boldbaner, paddlebaner mv. ind. Fx på tage. 

• Booste dans frem for fodbold 
• anlægge fodboldbaner på taget af Korsgadehallen . Og på taget af parkeringshuset for enden af Blågårdsgade. Begge steder 

er det en bæredygtig konstruktion der kan bære en Kunstgræsbane.til de børn der står på venet liste hos Nørrebro Unitet. 
Mange af disse børn kommer også far Indre Nørrebro. Byg også gerne en kunstgræsbane bag ved Nørrebro Park skole. Her 
er idag et meget stort asfalteret område hvor der spilles bold. Nørrebro Unitet kunne deles med skolen om en ny 
kunstgræbane. Børnene kunne bruge den i skoletiden og efter skole var det foreningsfodbold. 

• der er nok fritidsaktiviteter 
• Cykel til en anden bydel og jeg med det. 

• mindre indendørs faciliteter, små "klubber" 
• Alt nybyggeri skal rumme mindst en fritidsaktivitet 

• Ved ikke 
• Hvad med st skabe en bedre infrastruktur og gøre det sikkert for børn, unge, kvinder og ældre at færdes i byen på alle 

tidspunkter. Så ku’ vi deltage i fritidsinteresser på Bryggen, Vesterbro og alle andre steder i København! 



• Alle os på korsgade prioterer at vi kan  få en å gennem korgade projektet er 5 år forsinket vi vil have træer og å gennem 
korsgade vores område er en glemt del af Københavns  Kommune nørrebro 

• Ingen 

• Muligheder for psykisk udviklingshæmmede 
• Bilerne ud, så bliver der masser af plads til idrætsfaciliteter 

• Der er rigtig mange fine faciliteter, ved ikke hvor i har fra at der mangler 
• Dyrk fritidsaktiviteter hvor allerede eksisterende byrum kan anvendes som de er - tænk nyt. Dans. 

• Placere fritidsaktiviteter i andre dele af byen. Den er presset nok som det er. 
• Sørge for god transport til omkringliggende områder. Genforeningspladsen, Ryparken, Fælledparken findes. Mange af os er 

vant til at skulle tage til f eks. Skatehal i Ørestad for at dyrke vores sport, en lille cykeltur ud ad lyngbyvej er ikke det værste 
man kan byde en nørrebro'er 

• Der er ikke brug for flere fritidsfaciliteter. Jeg ønsker biodiversitet og parker med natur. 

• Jeg vil bygge sportsfaciliteter i højden, så 8 fodboldbaner bygges ovenpå hinanden i stedet for at bygge dem ved siden af 
hinanden. Så sportscentre. 

• kom ud og brug alt det der er!!!!! 

• Anlæg idrætsfaciliteter, men ikke på grønne områder 
• Stille cykler til rådighed, så man kan hoppe på jernhesten ud til resten af byen 

• Jeg tror primært man er nødt til at lave nogle sociale klubber. Se fx hvor mange løbere Sparta samler på Østerbro hver 
søndag. 

• Ser det ikke som et problem, bruger muligheder i HELE byen 

• Ro og værksteder med ude-inderum så man kan få atelier og øverum. Støj, rennovation og antal besøgende udefra skal 
skæres ned så vi får plads 

 
Hvilke typer af erhverv mener du, at vi skal have mere af på Nørrebro? 
  

 

Andet: 
 

• Vi skal have flere butikker og virksomheder, der laver produkter i ordentlig kvalitet eller kan reparere ødelagte varer. Og færre 
butikker, der handler med varer som næsten er direkte klar til skraldespanden (Tiger, Normal, Søstrene Grene osv). 

• Det har jeg ingen mening om 
• Ingen holdning 

• legeplads og ting til børn 
• Jeg synes det er velbalanceret 

• Jeg savner ikke konkrete erhverv på Nørrebro 
• Jeg mangler kun en McDonald's og en "kinagrill" i nærheden af Sankt Hans Torv, så er jeg tilfreds. 

• Jeg syndes der er en fin sammensætning idag. 
• Vi har vist alt, hvad man skal bruge 

• Grønthandel, isenkram, multikulturelt 
• Bæredygtig dagligvarer 
• Caféer (lidt fjollet at sætte "caféer og barer" sammen ovenfor. Det er to vidt forskellige ting.) 

• små produktionsvirksomheder 
• samtlige af ovenstående men med respekt for byggestil etc. 

• Det kunne ikke blive bedre 
• Fordel erhvervsgrupperne ud over hele bydelen. Lige nu er de pakket så samme type ligger samme sted. 
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• Gerne flere madsteder, der ikke nødvendigvis kun har shawarma 
• Alle 

• Bagerier 
• Er tilfreds 

• spillesteder 
• Behøver vi mere erhverv? Jeg tænker bare grønne åndehuller er det vi mangler 

• Salg af sund mad. Salater og sund take away fremfor pizza og kebab (selvom det også er godt) 
• selvstændige erhverddrivende, ikke kædebutikker 
• specialbutikker, slagter, fiskehandler etc. 

• Butikker, designere m.fl. med fokus på grøn omstilling og bæredygtighed. 
• Genbrugs møbelbutikker 

• Det har jeg ikke rigtig en holdning til. 
• Jeg mener generelt ikke at det offentlige skal blande sig i hvad type erhverv der skal ligge hvor, undtaget selvfølgelig 

forurenede erhverv 

• Gerne mere af det skæve og skøre som vi ser på f.eks. Blågårdsgade, Jærgersborgsgade og Elmegade 
• Ved ikke 

• Gode betalelige alternativer til shawarma barer omkring Nørrebro Station 
• Fødevarebutikker, men ikke supermarkeder 

• Væresteder 
• Specielt i kbh nv 2400 og ud mod Brønshøj og søborg 

• Har ikke en holdning hertil 
• Ikke nødvendigvis flere, men bedre dagligvarebutikker / supermarkeder 
• Genbrugsbutikker 

• genbrug og upcykling 
• Jeg syntes vi har en stor variation af ovennævnte 

• Jeg synes aktuelt niveau er tilpas 
• ved ikke 

• isenkræmmere :) 
• Jeg synes, der er tilpas mængde. Jeg føler ikke, at jeg mangler noget. 

• Ingen holdning hertil 
• Sundere takeaway alternativer på ydre Nørrebro 

• Mere kultur á la vinylbutikker, sexshops og brætspilscafeer.. Sunde spisesteder 
• Nuværende balance er god 
• Mindre butikker som tøjbutikker, legetøjsbutikker, isenkræmmere, farvehandlere 

• Farmers market 
• Kontorfællesskaber 

• Det har jeg ingen holdning til 
• Ostebutikker 

• Det har jeg ikke nogen mening om 
• Jeg synes altid at der skal være en balance, men det er jo også noget der skal forholde sig til trends og tidsånden 

• Ved ikke! 
• Noget der går på tværs af generationer, baggrund etc 

• læger 
• Spillesteder 

• jeg har ikke den store mening om erhvervssammensætningen. 
• Synes det er fint som det er 
• Kontorfællesskaber 

• Mere diversitet i butikker 
• Billigere madsteder 

• Spillesteder 
• Specialbutikker 

• Spillesteder 
• Det har jeg ikke nogen holdning til 

• Flere sunde madsteder 
• Bæredygtige firmaer 

• Isenkram 
• Bager 

• Statsejede flaskeautomater til flaskesamlerne, de fungerer aldrig i butikkerne 
• Dyrehandler. Dansk slagter og dansk bager 
• Alt der lukker om eftermiddagen så det mindsker støj om aftenen fx vinbarer 

• Alle 
• Mere diversitet i madudbuddet 

• Genbrug 
• Ved ikke 

• Jeg ved det ikke, men jeg har ikke personligt manglet nogle af ovenstående. 
• Madspecialister som fx ostehandler, fiskehandler 

• Jeg savner butikslivet på Nørrebrogade. Efter busslusen er næsten alle butikker (tøj, bøger, maling etc.) lukket og erstattet 
med take-away madboder etc. En kedelig udvikling. 

• Ved ikke 

• Møntvask 
• små specialforretninger som fiskehandlere mm 



• Oplevelser, Dansesteder 
• Erhvervslivet blomstrer af sig selv, hvis vilkårene er til stede 

• Mere diversitet på mad-fronten 
• Der er rigeligt med erhverv op Nørrebro 

• Ikke mere flere vi har nok af det 
• Ved ikke 

• Grønne erhverv, der har fokus på at reparere i stedet for at købe nyt 
• ved ikke 
• Der skal ligge de butikker som der er efterspørgelse på 

• Billig husleje til små startup virksomheder (som i Jægersborggade) 
• Væresteder og lignende sociale tilbud 

• Det er ikke så meget mængden som det er kvaliteten af de tilbud der er. Fx er der enormt mange cykelsmede, bland-selv slik 
butikker, sharwarma-barer og discount supermarkeder. Det kunne være fedt mere flere forskellige artede butikker i stedet for 
en ny Netto. 

• Der er brug for et opgør med hvidvask erhverv, smykkebutikker, restauranter under konstant ombygning, frugthandlere der 
smider ny frugt ud for at rense penge. Ind med rigtigt ordenligt erhverv. 

• Erhverv der varetager bydelens kulturarv professionelt 
• Tøjbutikker 

• små selvstændige butikk som i Jægersbordgade 
• Kvalitets restauranter 

• herberg 
• Produktion 

• Socialøkonomiske og kooperative virksomheder 
• Mangler ingen af ovennævnte 
• musik og spillesteder 

• Fiskehandlere.  fler restaurenter der setrverer dansk og godt traditionel dansk mad til en rimelig penge. 
• Praktiserende læger 

• skrammelbutikker 
• Urmagere. 

• Socioøkonomiske virksomheder 
• specialbutikker/fiskehandel og lignende 

• Det hele selvf 
• Træer på korsgade 

• ved ikke 
• ? 
• Mere diversitet i butikkerne. Der er mistænkeligt mange guldsmedeforretninger og bland selv slik butikker 

• småhandlende, specielforretninger som fx fiskehandler, slagter o.lign. 
• Mere diversitet i dagligvarebutikkerne i de enkelte områder. 

• Små butikker med lokalt ejerskab! (i stedet for bar-og resaurantimperier!) 
• Iværksættermiljøer, kontorfællesskaber med lav leje 

• Små iværksættere 
• Vi skal have et bredt udvalg i tilbud af arbejdspladser og uddannelsestilbud i nærområderne, som tiltrækker unge fra alle 

samfundslag 

• Jeg syntes man skal lave en regulering så Nørrebrogade ikke kun er shawarma bar og frisør og guldbutikker 
• Mad-markeder, repair-cafeer, genbrugsbutikker 

• 1 
• Ved ikke 

• Diskoteker 
• virksomheder, der hjælper os til at leve mere bæredygtigt. Zero waste shops (eks LØS market), små genbrugsbutikker, 

møbelpostrere, vvs til når vaskemaskinen går i stykker, systue til reparation af tøj, listen fortsætter 

• Ved ikke 

• bagere 
• Jeg synes sammensætningen er god som den er 

• Grønthandlere 
• NGO'er: caféer, hvis overskud går til u-lande. Flere genbrugsbutikker. Færre kæder 

• Tandlæger 
• Det handler om kvalitet og diversitet; to bagerforretninger kan være vidt forskellige 

• Værksteder for borgere 
• Der bør holdes liv i de gamle bodegaer, da de er et varetegn for danmark i udlandet og helt unikt for vores land. De rummer 

meget historie og samler folk fra mange forskellige lag af samfundet 

• Ved ikke 
• ?? 

• Kan ikke vurdere det 
• Det er så fint 
• Madsteder med fælles spisning. 

• Ved ikke 
• Open handwork workshops where one could rent machines and equipment to make their own stuff. Woodwork etc. 

• Have, bolig til grønne bæredygtige hjem. Special forretninger 
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Hvilke typer af erhverv mener du, at vi har nok af/skal have mindre af på Nørrebro? 
  

 

Andet: 
  

• Synes der er for mange mobil reperationsbutikker 
• Kebabrestauranter (elsker det, men hvor er de grønne salatbare og små hyggelige caféer ved Tagensvej?) 

• Særligt på Nørrebrogade synes jeg personligt, der er for mange butikker, der handler med skrammel. Der skal mere fokus på 
langtidsholdbare produkter og butikker, der sælger sådanne varer 

• Det har jeg ingen mening om 

• Cykelsmede, barbere og guldsmede 
• Cykelhandlere, smykkebutikker og shawarmabarer. 

• Ingen holdning 
• Kebab 

• industri 
• Shawarma :) 

• Jeg har ikke et klart nok billede af udvalget af erhverv til at svare. 
• Jeg tænker at de erhvervsdrivende og deres kunder i fællesskab er rigtig gode til at finde en fin balance i 

erhvervssammensætningen. 

• Slikbutikker, barberer og guldsmede 
• Jeg mener ikke at vi skal have færre cafeer og barer, men det nuværende niveau er passende 
• Jeg synes mere det handler om, at vi skal have et udskift i hvilke restauranter, vi har på Nørrebro. Men det går jo heldigvis 

kun den rigtige vej, så intet at klage over herfra. 

• Det er fint som det er 
• Smykkebutikker, kiosker, slagtere 

• Shawarma restaurant 
• Det samme. Ikke flere shawarma-bikse. Mere varieret mad! 

• Er tilfreds 
• Fastfood, kiosk, sharwarmabiks 

• Indvandrerbutikker 
• Hvordan kan de mindst 48 kebab steder overleve med så massiv konkurrence? Lidt diversitet i udbudet af takeaway tak 

• Betting kiosker 
• Jeg tænker vi har nok af det hele? 

• Jeg synes, vi har det hele i passende sammensætning :) 
• Kebab-steder har vi nok af 
• Sharwarma cafeer 

• Tomme lokaler 
• der er en fin balance 

• Frisører, kebab-steder og smykkeforretninger 
• shawarma barer og frisører 

• Kebabsteder 
• Guldsmede, Shawarmabarer og herrefrisører 

• Umuligt at svare på der er brug for alle, hver og en!!! 
• Har ikke lige nogen holdning til dette spørgsmål 

• Jeg mener generelt ikke at det offentlige skal blande sig i hvad type erhverv der skal ligge hvor, undtaget selvfølgelig 
forurenede erhverv 



• Ved ikke 
• Shawarmabarer 

• Samtlige andre hovedbydelsveje er fantastiske (gl Kongevej, Vesterbrogade og Østerbrogade er super!) Nørrebrogade er 
fuldstændig mislykkes! For mange shawarmabarer. Derudover er store dele af Nørrebrogade ødelagt af butikker der sælger 
billige ting, som fremstilles billigt til skade for klima, dyr og børnearbejde. 

• Frisør og cykelhandler og shawarmer ! 

• Takeaway restauranter 
• Slik butikker og fast food 

• I 2200 har vi nok 
• Har ikke en holdning hertil 
• Nørrebrogade har omtrent 3 typer butikker, smykker, frisører, og kebab spisesteder. Der er stor mulighed for at have et 

større udvalg af selvstændige erhverv 

• Der er ikke noget, jeg synes vi har for meget af på Nørrebro. 
• Kebabrest. 

• Guld-butikker og suspekte restauranter der lukket ned og åbner op igen med nyt brand 
• Take away madsteder. 

• Shawarmabarer 
• Shawarmabarer 

• Smykke- og kebab butikker 
• Ikke mindre af noget 

• Take away mad 
• pizzarier, durum bars, burger bars ect. 

• pizza og sharwarma butikker 
• Jeg synes aktuelt niveau er tilpas 
• ved ikke 

• Ingen holdning hertil 
• shawarma 

• Mindre shawarma restauranter 
• Pizzariaer 

• Slikbutikker, kebabsteder, spillehal/kiosker 
• Nuværende balance er god 

• 'grønthandlere', guld' cykler, telefoner, shawarma/pizza, kiosker 
• Take-away steder og udenlandske butikker. 

• Typer af erhverv, der ikke falder i ovenstående kategori, f.eks. kontorarbejde 
• Mobilbutikker og slikbutikker... 
• 711 

• Grønthandlere og pizzariaer 
• Det er trist at alt bare er det samme. Shawarma, bland-selv-slik og kjoler. Mere diversitet ville pynte gevaldigt på bydelen. 

• Det har jeg ingen holdning til 
• Slikbutikker 

• Det har jeg ingen holdning til 
• Ejendomsmæglere 

• Ved ikke! 
• Butikskæder 

• Der er forskel på koncentration af erhverv på Nørrebro hvorfor det er vanskeligt at svare på helt generelt 
• jeg har ikke den store mening om erhvervssammensætningen. 

• Synes det er fint som det er 
• Terapeuter, massage mv. 
• Dyre bagerier, caféer 

• Grønthandlere, kebab-steder, vandpibe cafeer og skrammel-erhverv så som spillehaller, solarier og mande-barbere. 
• guldsmykker 

• Ejendomsmægler 
• Rodede og/eller tomme butikker 

• cykel forhandler og slik butikker 
• Lidl 

• Det har jeg ikke nogen holdning til 
• shawarma/grill barer. 

• Guldsmede og fast food har vi rigeligt af. 
• Slikbutikker 

• Cykel og guld butikker 
• shawarma salgssteder 
• Udskænkning steder der lukker sent på natten 

• Grill og shawarma 
• Stop flere cafeer og vinbarer der er alt for mange 

• Kebab, Mobiltilbehør 
• Solarier 

• Der behøver ikke være så mange kebabsteder side om side 
• Shawarma og brugt elektronik 

• Ved ikke 
• Bilhandlere i nordvest 

• Shawarma steder!!!!! 
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• Dyre butikker og restauranter som er forbeholdt folk med høj indkomst 
• Der er ikke noget vi skal have mindre på bekostning af andet 

• Vi har nok take-away madsteder 
• Pizzaria, shawarma, kebab, o.l. 

• Kebabsteder 
• ved ikke 

• Ved ikke er godt tilfreds 
• Cykelsmede 
• Shawarma, frisører og dessertbutikker 

• Fupbutikker der kun fungerer som pengevask/narkosalgssteder 
• Kebab bikse 

• Shawarma barer 
• Kebabsteder 

• Fastfood butikker 
• Se svar ovenfor 

• Pizza og Kebab 
• Fastfood restauranter, især burger 

• Cykelhandlere og kebabbarer 
• Doughnut forretninger 

• Kebabs 
• Guldforretninger 
• kebab-steder 

• Cykelbutikker  frisører 
• Kiosker 

• Fastfood 
• Hash handel 

• Mindre Nørrebro Centret - mere lokal erhvervsliv 
• grøndhandlere og fastfood 

• Jeg finder det tilpas, som det er nu 
• Færre kebabsteder 

• Det er ikke så meget mængden som det er kvaliteten af de tilbud der er. Fx er der enormt mange cykelsmede, bland-selv slik 
butikker, sharwarma-barer og discount supermarkeder. Det kunne være fedt mere flere forskellige artede butikker i stedet for 
en ny Netto. 

• Koisker 
• Cykelsmed og mobilrepair 

• “Kiosker” 
• Jeg mener vi har nok shawarma tilbud på Nørrebro. 

• Der er brug for et opgør med hvidvask erhverv, smykkebutikker, restauranter under konstant ombygning, frugthandlere der 
smider ny frugt ud for at rense penge. Ind med rigtigt ordenligt erhverv. 

• Store kæder. 

• Grønthandlere 
• Kebabsteder 

• Kiosker og mobilreparation 
• Pizzeriaer og lign. 

• Slikbutikker 
• Forretninger fra fra multinationale selskaber 

• Pizzeriaer, shawarma, der må gerne være restauranter, bare ikke så mange af de samme. 
• det er for mange kæder 
• Iphonefiksere og smykkebutikker 

• Shawarma spsisesteder, smykkebutikker mv. 
• Shawarma 

• Mobilreparationsbutikker 
• Cykelhandlere, pizza/kebab 

• shawarmabarer 
• frisører, shawarma restauranter, guldbutikker, computer/mobil butikker 

• alt for mange støjende barer 
• Lad det regulere sig selv 

• Træer på korsgade 
• ved ikke 

• ? 
• Guldsmede og bland selv slik forretninger 
• For mange butikker, som sælger kvindeundertrykkende tøj/burka mv 

• værtshuse 
• pizzarier, kebab, shawarma 

• Udeservering 
• ved ikke 

• Shawarma- og pizzasteder 
• Shawarma 

• Grønthandlere, kebab, cykelhandlere, kiosker, guld og smykker 
• For mange samme type 

• 1 



• Forretninger til hvidvask 
• De store butiks/restaurantkæder 

• Ved ikke 
• Kebabstedet, frisører, smykkebutikker 

• synes vi har for mange frisører, barbershops, pizza/kebab, "phone repair" steder 
• Sharwarma barer, slikbutikker, smykkebutikker 

• Ved ikke 
• Det kommer an på typen. Huslejen er for høj til mange SMV'er, og vi risikerer kun at ende med franchises, hvidvask 

cafe/restauranter, vækstmonstre og tomme lokaler. 

• ? 

• Boligmægler, banker, kasino/gambling 
• Scharwarma og pizzaria 

• lidt for mange frisører og shawarmaer. Mangler flere sunde muligheder 
• Kiosker + mange af de samme typer butikker på Nørrebrogade, hvor flere ser slidte ud 

• Kæderestauranter 
• Cykelhandlere 

• Fast food 
• For mange ens forretninger med for lav kvalitet. Kædebutikker: giver ikke identitet til bydelen, da de findes i alle andre. 

• Cykel, mobil tlf og smykker 
• Ved ikke 

• Fast food restauranter 
• Kan ikke vurdere det 
• Mobiltelefon butikker 

• Kebab 
• Shawarma-barer og billige grønthandlere. Shawarma er min livret og jeg spiser det konstant men der behøver ikke være SÅ 

mange. Det samme gælder grønthandlere. Så hellere flere tøjbutikker - jeg er nødt til at køre til andre bydele herfor 

• Smykkebutikker og mobil/elektronikbutikker 
• Det er så fint, udviklingen 

• natåbne barer 
• Kebabbarer 

• Pizzarier og grønthandler 
• Ved ikke 

• Ting der kræver mange vareleveringer og rennovation skal nedsættes. Færre burgere, kebababber til mindre emballage og 
variation 

 

Nørrebro har én af Københavns laveste gennemsnitslevealdre, og generelt udfordringer på flere 
områder inden for folkesundheden. Hvilken af følgende udfordringer, mener du skal prioriteres 
særligt? 
  

 

Andet: 
 

• Tilbud der ikke kræver fast tilmelding eller kontingent 
• Det er op til den enkelte at leve en sundt og røre sig. Hvis det skyldes nedslidning på arbejdsmarkedet er det her, der skal 

sættes ind. Der erstadig nogle der har arbejdet under ringere betingelser end eksisterende. Hvis det er grundet livsstil, har 
man godt nok overset samtlige kampagner fra 1980’erne og frem. 

• Ingen holdning 
• Jeg har ikke et godt indblik i disse problemer og undlader derfor at svare. 

• ved ikke 
• Støj stresser. Udeserveringer i nærheden af beboelse til kl 24 alle dage er super problematisk og går ud over ro og søvn hos 

beboerne. 

• Ikke nogen af dem 

• Støjforurening for barer og cafeer 
• Samtlige ovenstående, de hænger sammen 
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• Ved ikke hvad man kan gøre, men alle 4 punkter er vigtige 
• ? 

• ved ikke 
• Det må undersøgelser (kvantitive og kvalitative) afklare 

• Hvordan får man familier til at blive boende? Skaber miljøer, som er trykt at være i. Skoler, fritid, trafik 
• For kompleks en problemstilling til at svare med en af de nævnte muligheder. 

• ved ikke 
• Indvandrere 
• Flere alternative muligheder 

• Det her er personlige problemer, og ikke noget Nørrebro som område skal tage sig af... ? OKay Ensomhed - lav en 
hyggegruppe, men lur mig om ikke der allerede er mange tiltag? Det er generaliserende at putte os alle ind i den her boble, 
uanset hvilken du så mener.,. 

• Rygning 

• ansætte flere borgere til en normal løn, i forskellige arbejdsområder 
• Kender ikke nok til problemet til at svare på dette spørgsmål. Jeg synes det er nogle meget forenklede svar. Jeg tror på mere 

tryghed i folks hverdag og mindre stress over fx bolig situation skaber sundere liv 

• Arbejdspladser 
• Bandeaktivitet og åbenlys, uhindret handel med rusmidler. Hvert år ser jeg nye hold af mindreårige blive rekrutteret til et liv 

med kriminalitet, og det er så sørgeligt, at det får lov at fortsætte. 

• Gør der nemt for de unge at være sunde 
• Fattigdom 

• Trafikstøj er en mindre problematik end støj fra festende mennesker der ikke selv bor i bydelen. Støjgenerne er ekstreme om 
sommeren! 

• Psykisk og økonomisk sårbarhed 

• En af årsagerne til den lave gennemsnitsalder kunne jo også være dårligt fokus på, hvordan man bedrer helbreddet hos folk, 
der ikke er født i DK og derfor oftest har der sværere ved at få ordentlig lægehjælp. Fokus på integration (også i 
sundhedsvæsenet) kunne måske hjælpe på det generelle helbred . 

• Strukturelle determinanter: uddannelse og arbejdsløshed 
• Tryghed i forhold til at bruge sundhedssystemet og andre støtteforanstaltninger. F.eks. ved ikke at udskamme stofbrugere 

eller andre der falder uden for ‘normalen’ 

• Alkohol 
• Trafik generelt - der er for meget af den, og den kører hurtigt. Det eneste jeg for alvor føler er en trussel for mine børn.. 

• Ingen forslag 
• Skab grønne områder, så omgivelser opmuntrer til bevægelse. Ikke nogle spis sundt kampagner. Nørrebros beboere sidder 

enten og glor i deres lejligheder eller må tage på tur ud af byen (groft sagt). 

• Bandemiljø og dertilhørende social arv. Vi indretter os efter de få der ødelægger det for de mange 
• Det ved jeg ikke - kommer an på, hvor udfordringerne ligger? 

• Det ved jeg ikke, om jeg har kvalificeret viden til at svare på. Det afhænger vel af, hvad der er Nørrebro beboernes største 
sundhedsmæssige udfordring. 

• uddannelse - den bedste vej til højere sundhed. 

• ALLE ovst. punkter, samt STØJ lavet af private - politiet kommer IKKE længere ud og lukker en fest, for åbne vinduer, der 
holder en hel gade vågen - WTF?? 

• Kommer helt an på hvad årsagen er… 
• Ved ikke 

• Flere p pladser til beboerne, så vi ikke går til pga. stress fordi der ikke er p pladser til os som bor her, da alle er taget af 
udefrakommende 

• Salg af rusmidler 

• Parkering 
• Ældre området 

• Ved ikke 
• Ved ikke 

• det har jeg ikke viden til at vurdere 
• Motionstilbud for flere grupper. 

• rygning 
• Drikkeri og stoffer 

• Mangler viden om området til at svare kvikt nok 
• Er det et lokalråds opgave? Nej. Sundhed er et nationalt og evt. kommunalt anliggende. Her skal tænkes i helheder og ses på 

særlige lokale udfordringer - men på et niveau, hvor helheden tænkes ind. 

• skyldes denclave gennemsnitsalder ikke, at der bor mange unge her 

• Psykosocial og økonomisk hjælp til socialt og økonomisk udsatte: Flygtninge/indvandrere og andre grupper 
• Mangel på grønne rolige områder 

• fattigdom. det er min opfattelse, at det er et spørgsmål om socialklasse 
• Social ulighed 

• Støj i det hele taget. Hvis der ikke bliver banket spunser i et sted så er der en lastbil der siger bip bip bip.. Det er til at blive 
sindsyg over 

• Dette er betinget af socialklasse og kan kun ændres ved at udskifte befolkningen. Alle med mulighed for det og et 
perspektivrigt liv flytter traditionelt væk når de etablerer sig med famile omend der har været et skift over de senere år. 

• Ved ikke 
• Ved ikke 

• Skabe en bydel, hvor mennesker trives i alle aldre 
• De hænger sammen alle sammen. 



• Nørrebro er stadig et arbejder-kvarter, her bor mange som arbejder i de hårde og dårligt betalte service fag, fx. sosu 
medarbejdere og sygeplejesker samt arbejdsmænd af alle slags. Arbejdsvilkårene for disse grupper bør prioriteres særligt! 

• Mener ikke det er kommunens job at regulere på dette område. 

• kostvaner og mere motion til indvandrerkvinder 
• Fattigdom 

• Ved ikke 
• Alment støj fra offentlige pladser, resturanter og cafeer 

• Alkohol/rusmidler larm efter 23 
• Mulig for lydisolering i den gamle ejendomme PGA. Nabostøj. Søvnproblemer konstant støj er en af de værste 

sundhedsskadelige faktorer 

• Folkeoplysning 

• Ulighed skal mindskes 
• lavtlønnet har generelt mindre overskud og råd til sund livsstil 

• Kommunen breder sig for meget: skrump og reducer dog KK's enorme budgetforbrug. 
• Ingen 

• ved ikke 
• Lav et videnskabeligt studie, i stedet for at spørge beboerne. Vi ved det ikke. 

• støj fra barer/afbrudt nattesøvn/støj fra store lastbiler der læsser varer af 
• Trafik er der meget af på korsgade vi har så meget støj vi ikke kan bo her vi har mange der flytter pga støj fra gaden  vi vil have 

træer og en å som lovet og ikke først om 5 år 

• Inspirere mennesker med godt helbred til at flytte hertil, pt er her så trist at bo det tiltrækker mennesker med dårlige vaner 
og dermed kortere leve alder. 

• Begrænset adgang til druk og stoffer! 

• Støj fra restauranterne udsugning - sænk støjgrænsen, det er muligt 
• Mangel på bynatur 
• Jeg synes man skulle forbyde SOUNDBOKSE og at cafeer spiller med åbne døre og med bas 

• Tænker levealderen følger de socioøkonomiske forhold, men kost og motion tiltag kan med fordel kobles på 
ensomhedsindsaster. 

• Bedre arbejdsvilkår i lavtlønnede jobs. 

• Psykiske lidelser 
• Støj fra nattelivet primært, støj fra restaurationer og deres kunder. 

• Sæt ind der hvor problemet er størst 
• Støj fra barer og værtshuse 

• Ludomani og alkoholisme v alle kiosker . Folk spiller deres hjem væk på e armede tyveknægte 
• Mere bynatur 

• Ved ikke 
• ?? 
• Der burde være støtte til overvægtig 

• Social ulighed 
• Lav uddannelsesniveau og madkultur (især mellemøstlig madkultur) er årsagen til lav gennemsnitslevealder. Dette kan og 

bør ikke være bydelens ansvar at ændre. Det må folk selv deale med 

• Generel støj, forurening, kedsomhed, grafitti, cykler og støjende adfærd. Simpelthen hensyn som værdi. Alle skal kunne 
være her og det duer ikke hvis de få vil styre med råb, udeserveringer mv. Der skal utrolig meget for grønt der jo også suger 
støj. Mindre tilladelser til støj og store transporter der ryster husene 

 

 

Hvad er dit køn? 
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Hvor mange år er du? 

 

 
I hvilket af følgende fem områder på Nørrebro bor du? 
 

 

 

Hvilken type bolig bor du i? 

 



Hvordan er din familiesituation ift. børn? 

 

 

 

Hvis børn, går dit barn/børn i folkeskole på Nørrebro?  
 
Eller hvis dit barn/børn er ældre eller yngre end skolealderen, har dit barn/børn så gået i folkeskole 
på Nørrebro? Eller tror du, at dit barn/børn skal gå i folkeskole på Nørrebro? (Dvs. enten Guldberg 
Skole, Blågård Skole, Rådmandsgade Skole, Nørrebro Park Skole eller Nørre Fælled Skole.) 
 

 

 
Andet:  
 

• Børnehave 
• Ikke i skolealderen 

• mit barn er yngre og skal muligvis gå i skole på Nørrebro i et par år inden vi flytter herfra 
• Har gået på Blågård, men vi flyttede dem 

• Barn i vuggestue 
• Barnet har lige skiftet skole fra NBP. 

• Både folkeskole og privat skole 
• Baby on the way 

• begge er flyttet fra folkeskole til friskole 
• Privat lilleskole på Nørrebro 

• Lilleskole i en anden bydel 
• voksen barn, gik i folkeskole hvor vi boet 
• Har gået på NPS og nu voksne og går på gymnasiet 

• Gik på privatskole først på Nørrebro og senere på Østerbro 
• De er ikke i skolealderen 

• han går ikke i skole 
• Min ældste søn går på Europaskolen i Carlsbergbyen 

• Nørrebro Lilleskole 
• jeg boede ikke her med børn 

• Mine børn går i børnehave på Nørrebro 
• specialskole i Valby 

• Går på friskole på Nørrebro 
• Østerbro 

• Mine børn er voksne og boede ikke på Nørrebro i skolealderen. Mit barnetbarn er i vuggestue på Nørrebro og det er ikke 
godt. 

• Nørrebro Lilleskole 
• mine børn kommer nok til at gå på privatskole på Østerbro, grundet lav kvalitet af lokal folkeskole. 

• Mit yngste barn går i skole på Nørrebro. Mit ældste barn skiftede skole væk fra Nørrebro i 6.klasse. 
• Mine børn skal ikke gå i skole her. Vi flytter inden, og ellers er vi skrevet op på privatskoler på Østerbro, Vesterbro, kbh K og 

Frederiksberg. 

• De går i vuggestue, men planen er at de skal gå i folkeskole på Nørrebro 
• De er voksne 
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• Måske, hvis man kommer til fornuft og investerer i at forbedre de nuværende folkeskoler. 
• Har voksne børn 

• De er for små 
• Vores barn er 2 år. men vi regner ikke med at hun skal gå på nogen af ovenstående skoler 

• De går på Sankt Ansgars på Nørrebro 
• Har gået på lokal folkeskole 

• Forventer at mit barn skal gå i folkeskole på Nørrebro 
• Privatskole på Frederiksberg 
• Øbro friskole 

• Ja og nej 
• Mine børn er flyttet hjemmefra 

• Vi boede ikke i København da børnene gik i skole 
• Vi har valgt folkeskole i en anden kommune fordi Blågårds skole er så overbefolket og har er dårligt ry blandt vores venner 

• Ikke skolesøgende børn 
• Holte privatskole 

• Frederiksgård Skole 
• Har ikke skolebørn 

• mine børn er voksne og flyttet hjemmefra 
• Vi har børnebørn som går i Nørrebro Parskole 

• Går i specialskole 
• Mine børn går ikke i skole 
• Vi prøvede, men der var desværre for meget vold på skolen 

• Har ikke skolesøgende børn 
• Langt over skolepligt alder 

• boede ikke på Nørrebro, da børnene var i skolealderen 
• Vi flyttede først til Kbh efter børnene var færdige med folkeskolen 

• Han gik på Nørrebro Lilleskole 
• begge mine børn har gået i skole på Nørrebro , MEN også blevet flyttet til anden skole 

• begge vores børn har gået på blågård skole 
• ingen hjemmeboende børn 

• 1 barn på foldeskole på Nørrebro og 1 barn på privatskole på Nørrebro 
• Er flyttet fra folkeskole til privat gr grov vold og mobning 
• Folkeskole Østerbro 

• lygten privatskole 
• Først folkeskolen, siden privar 

• Folkeskole i nordvest 
• dumt spørgmål, se sidste svar 

• Skal formentlig starte på Nrbro Lilleskole 
• Har ikke boet her med skolesøgende børn men ville have valgt folkeskole, hvis det havde været aktuelt. Der er nogle fine 

skoler på Nørrebro! 

• Nej - privatskole på Østerbro (vi er en del af gentrificeringen) 
• Mine børn gik på Nyboder skole 

• Jeg bor ikke på Nørrebro mere 
• Har gået på Helligkors 

• Det frie gymnasium grundskole 
• Ikke aktuelt 
• En i folkeskole, en på lilleskole 

• mine børn har ikke gået i skole på Nørrebro 
• Børnene startede på Blågård skole, men går nu i folkeskole på Frederiksberg 

• Privatskole. 
• Ikke televant 

• Vuggestue og vi hader al den forurening vi vil have træerne tilbage på Nørrebro og flere træer på korsgade og åen åbnet på 
korsgade og ladegårdsåen åbnet 

• Er først flyttet til Nørrebro efter afsluttet folkeskole 

• På Guldberg, men skiftede i 7. til Øster Farimagsgade, pga dårlig ledelse. Don’t get me started! 
• Har en søn på Frederiksgård Skole, som er en specialskole på Nørrebro, men det er stadig en folkeskole. 

• Barn går i vuggestue 
• Børn har gået på Blågård 

• børnebørn går i skole på nørrebro 
• Mine tvillinger er 23 år og da de var i skolealderen var folkeskolerne alt fir dårlige på Nørrebro, så jeg sendte dem i privatskole 
• Bor ikke på Nørrebro 

• Boede ikke på Nørrebro, da børnene var i skolealderen 
• De er ikke skolebørn endnu 

• Min datter på 14 måneder går i vuggestue i Vanløse 
• Voksent barn der også bor på Nørrebro 

• Min datter gik et år på Blågård, så fandt vi noget andet og meget bedre. 
• Mit barn gik i skole på Østerbro 

• Frederiksgård Skole og Rådmandsgade Skole 
• Mine børn går i børnehave på Nørrebro. 

• Nbl 



Hvad er baggrunden for, at du ikke har valgt / ikke vil vælge Folkeskolen på Nørrebro? 
 

• Mgl ressourcer i folkeskolen,  for store klasser, for mange tosprogede 
• Har boet på Frederiksberg indtil 2021. Kender ikke skolerne på Nørrebro. 

• Er ikke tilfreds med folkeskolens niveau, eftersom at alt bliver detailstyret af nogle politikere uden reel erfaring. Den dag hvor 
de dygtige mennesker som vi selv har uddannet (lærer, pædagoger, sygeplejersker, osv osv) selv får lov at bestemme 
hvordan de gør deres arbejde bedst, uden den drænende detailstyring fra politisk hold, den dag kommer jeg tilbage til 
folkeskolen. Vi kører "desværre" helt til Gentofte hver morgen og eftermiddag. 

• Mit barn er 7 måneder 

• Jeg valgte fra start en privatskole, Zahles 
• Privat skole 

• Skolerne trænger til at blive renoveret, og de har for stor en andel af børn fra socialt udsatte familier. Nøgletallene taler sit 
tydelige sprog. 

• Vi boede ikke på Nørrebro da de var i skolealderen 
• Alt for dårlige forhold på skolen. Alt for mange klasser og elever i klasserne. 

• Ikke gammel nok 
• Der er for stor andel af ikke integrede børn i skolerne 

• Jeg boede ikke på Nørrebro da jeg havde skolesøgende børn. 
Jeg boede ikke på Nørrebro da jeg selv gik i folkeskole. 

• Skolernes dårlige ry. At vores distrikt skole var kæmpe stor og alt for mange børn i hver klasse 

• De gik i skole på Østerbro 
• Fordi jeg og min ekskone bor i Brønshøj,  jeg svare udfra at jeg arbejder på Nørrebro og har boet her kort 

• Mine børn gik i skole for 20 år siden, hvor det stod helt anderledes til med nørrebros folkeskoler. 
• Bor i nordvest 

• Har gået på Sankt Annæ sangskole, Sydhavn 
• Han forsatte i folkeskole på frederiksberg, da vi flyttede til nørrebro 

• Jeg fandt et bedre tilbud til mit barn (Bordings Friskole) 
• Som indvandrere fra Tyskland var den dansk-tyske Sankt Petri Skole vores logiske valg, som vi ikke har fortrudt. 
• sprog 

• Usikkerhed om kvaliteten af vores lokale skole 
• Valgte sankt Ansgard hvor klasserne er mindre og kortere skoledag 

• Udsigten til at mit barn blev 1 ud af 2-3 elever i klassen med dansk som modersmål 
• BUF er udsultet i København. Der er besparelser hvert eneste år og det er svært at fastholde de gode lærere. Det mærkes på 

gulvet. Flere børn mistrives. Og i stedet for at spørge hvorfor? Så fokuserer man på data og økonomi. Det er skræmmende.  
Og det er på høje tid at politikerne stopper op og tør tænke anderledes. 

• Vi var på daværendde tidspunkt ikke bosat på Nørrebro 
• Min er forbi folkeskolen 

• Vores barn går i vuggestue. Men vi vil gerne flytte ud af byen inden han begynder i skole. Fordi vi ønsker roligere og mere 
grønne omgivelser. Skolerne har heller ikke det bedste ry på Nørrebro. 

• Trætte udmattet lærer på folkeskolerne 

• Jeg boede ikke på Nørrebro da mine børn var i skole alderen 
• Kvadrameterpriser tvinger os til at fraflytte når der ankommer søskende 
• Barn gik på behandlingsskole 

• Mine børn var for store til Folkeskolen, da vi flyttede hertil. 
• Det har jeg 

• Ingen hjemmeboende børn 
• Fik tilbudt fra skole udenfor nørrebro 

• Regner med at flytte inden for 1-2 år for at komme væk fra støj og luftforurening. 
• Vi ønsker ikke distriktsskolen. Var det muligt at vælge en anden folkeskole på Nørrebro, ville vi gøre det 

• Mine  børn går ikke længere i folkeskole på Nørrebro, men har gjort det 
• Moren boede på vesterbro 

• sammenbragt familie hvor min kærestes barn allerede gik på friskole på Vesterbro 
• Jeg er tilflytter. Mit barn går i gymnasiet 

• For stor,  for mange elever,  og for meget salg af stoffer udenfor skolen 
• Går i skole ved mors bopæl.. 
• Pga elevsammensætningen og ubehagelige historier om overfald ned i de helt små klasse. 

• Folkeskole på Frederiksberg. 
• Tilhørte en belastet folkeskole på nørrebro 

• barn er 40 år 
• For store skoler med for mange udfordringer 

• det er ikke fuldstændig udelukket, men vi fik en plads på Nørrebro Lilleskole som er tættere på og mindre 
• Dårligt ry- mange problemer 

• Vi flyttede ud af Kbh i1989, vores børn har gået i skole i den kommune vi flyttede til 
• Folkeskolereformens lange skoledage og udtalte foragt for lærerne 

• Boede dengang i Jylland 
• Min søn var færdig med folkeskolen, da vi flyttede tilbage til Nørrebro, hvor han har gået i vuggestue og børnehave. 

• Da vi havde skolesøgende børn, for MANGE år siden var folkeskolen på Nørrebro udfordret. Daginstitutionerne var fine, stor 
mangfoldighed, etnisk og baggrundsmæssigt. Men da børnene nåede skolealderen, søgte et overvældende antal familier 
væk fra folkeskolen, både dem med dansk og anden etnisk baggrund. Vores barn skulle f.eks. begynde i en klasse, hvor der 
kun var tre dansktalende børn. Vi valgte derfor en privatskole. 

• Private grunde 
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• We moved from Vesterbro and our son goes to the European School which is a Folkeskole but is very unique. We chose to 
keep him there. Our youngest might attend Nørrebro Park Skole but we don't know yet. She is only 2 years old. 

• da det var aktuel, valgte vi en mindre skole med færre børn i klassen. 

• Voksne børn 
• Mine børn har gået på Zahles. 

• Mine børn gik ikke i skole, da jeg flytte til kbh 
• Delebarn gik i skole på Frederiksberg 

• Ønskede lille skole, fik plads på Østerbro 
• Jeg valgte ikke Blågård skolen til mine børn fordi der var så råt et miljø med mange hårde uintegrerede drenge 
• Folskeskolereformen 

• Mine børn skulle gå på en lille skole 
• Vi har valgt en friskole til, som har  værdier, vi går ind for. Dertil kommer, at jeg ikke vil lægge barn til de kæmpeanlæg, skoler 

er blevet til. Det er i min optik en meget meget sørgelig udvikling, som ikke fremmer det gode børneliv 

• Boede i indre by, min datter har gået på Det Fri Gymnasium 
• Vi flytter. Men har også skrevet op til privatskole, da jeg desværre har hørt om mange med dårlige erfaringer med den lokale 

folkeskole. 

• Jeg har ikke indtryk af at de tilgængelige folkeskoler fungerer. Vi regner med at gøre brug af lilleskole 
• Mangel på dansk som hovedsprog blandt flertallet af daværende elever 

• Guldbergsskolen som er vores distriktsskole er et klart fravalg. Og med udsigten til ikke at kunne få en anden skole, med 
mindre vi valgte at gå efter en privatskole, var det et nemt valg. 
 
Guldbergsskolen har et sindsygt dårligt ry, både socialt og fagligt, med både lærer- og elevflugt. Og så er den alt for stor! Og 
med udsigten til at den skulle gøres endnu større, og eleverne skulle genhuses under den kommende renovering,  var det 
ikke noget vi ville være en del af. 

• Ingen skolesøgende børn 

• Vi valgte en friskole på Østerbro til vores døtre, da vi i sin tid skulle vælge skole for over 13 år siden. Her har vi en personlig 
tilknytning (min mor var lærer der i mange år, før hun blev pensioneret). Det er en mindre og overskuelig skole med kun to 
spor på hver årgang og kun 21 elever i hver klasse. Stort fokus på fællesskabet. De vægter de kreative fag og fortælle-fag højt. 
Kort og rimelig sikker skolevej langs med Søerne 

• For mange elever i hver klasse. 

• Vi skiftede pga mistrivsel 
• Mine børn var startet i skole i Indre By KBH inden vi flyttede til Nørrebro, så de fortsætte der. 
• Hun er over 18 

• Børnene tager ud af byen til skoler hvor der er mere grønt, mere natur. 
• Mangler kendskab og har voksne børn 

• Barnet er 4 år. Så det er en smule for tidligt. Og nu skal vi så vælge. Ud af Nørrebro til et hus, eller blive på Nørrebro… 
• Vores lokale skole er dor stor og der er for mange børn med sociale problemer. 

• Tilflytningstidspunkt 
• Skolesammenlægninger har desværre gjort de fleste folkeskoler kæmpestore. Jeg tror, mange (små) børn trives bedre i små 

trygge miljøer. Vi har derfor valgt en mindre skole. 

• På det tidspunkt hvor børnene gik i skole, var det mere trygt at gå i skole i en anden bydel 
• tosprogig barn (tysk-dansk) - vi bruger Skt Petri Skole (tysk/dansk) i centrum 

• Tilflytter fra Vesterbro 
• Mine børn er voksne, har gået i skole i Roskilde 
• Vi boede i indre by, da børnene gik i folkeskole og valgte den lokale skole dér. 

• De er for store - ikke muligt at tilvælge.  
Blågårdsskolen som er vores distriktsskole har et dårligt ry i de ældre klasser 

• Indvandrere 

• Har fravalgt fra 7 klasse grundet dårlig ledelse på BLG 
• De var ikke ‘gode’ da mine børn var små 

• De går i en folkeskole uden for bydelen da de er delebørn 
• Folkeskolene er for store og der mangler resourcer (mest ift. personale) 

• Mine børn er voksne :) 
• Ingen børn 

• Gik i folkeskole i morens bydel 
• Søn er 46 år 

• Den lokale folkeskole (Guldberg) kunne ikke imødekomme behov for ekstrahjælp til elev med udfordringer pga presset 
økonomi - det kunne en folkeskole på Østerbro så her går vores børn i dag 

• Det var ikke en reel option for 23 år siden. 
• Man hører ikke godt om folkeskolerne på Nørrebro. Ville måske vælge en i indre by eller østerbro 

• Ikke børn i skole 
• har valgt specifik skoleform 

• Har ingen skolesøgnen børn 
• Boede ikke her, da mit barn gik i skole. 

• Er på ungdomsuddannelse 
• Flyttede hertil efter børnenes skolegang 

• Mit barn er kun 1,5 år.  
Jeg håber at kunne vælge folkeskolen, når vores datter bliver større, men desværre har folkeskolerne på Nørrebro et rigtig 
dårligt ry både blandt forældre og lærere.  
Jeg har kendskab til at en del familier i vores områder vælger skoler på bla Østerbro, selvom vi har en folkeskole kun 50 
meter væk. Det er virkelig trist.  
Skolerne i vores lokalområde er angiveligt præget af stor lærerudskiftning og uheldige episoder (jeg har blandt hørt om 



børn som har kniv med i skole, uden at der bliver slået hårdt ned på det). Hvis jeg skal vælge en folkeskole til min datter, skal 
der ske markante forandringer, så vi kan være trygge ved at sende hende derhen. 

• Blågårdsskoles absurde skoledistrikt, som vi hører til på trods af at det er kortere afstand til mange andre skoler. 
• Mit barn har ikke nået skolealderen 

• Mine børn gik allerede i en privatskole i Valby, da vi flyttede til Nørrebro i 1988. 
• Børn går ikke i folkeskole mere 

• For store problemer på den lokale skole, da mit barn var i skolealderen. Vi valgte folkeskole på Østerbro. Siden er det i 
perioder blevet bedre på Nørrebro. 

• Vi vil hellere at vores barn skal på friskole eller steiner 

• Familieforhold 
• For stor og for mange elever i klassen. 
• Ønskede at der var færre elever i klassen 

• Indvandrer 
• Jeg har været lærervikar på Blågårdsskolen - det var et barskt miljø, som jeg ikke ønskede mit barn skulle være en del af. For 

stor andel af ikke etniske danske børn, der skabte ballade. 

• Har voksne børn. 
• Begyndte i skolen udenfor Nørrebro og fortsatte 

• Lille klassekvotient. Færre spor. 
• Vi har prøvet .. kun problemer 

• Han gik på privat skole på Frederiksberg, som hans far også gjort 
• For store klasser til for få lærere 

• 80% ikke dansktalende 20% dansktalende var situationen i midten af 90'erne...så jeg valgte en privatskole til min søn. 
• De har gået på international skole, da de er halvt englændere 

• Der findes statistikker der peger på særdeles dårlig trivsel på den skole vores børn hører til på Nørrebro. Når de når 
skolealderen flytter vi nok til Valby, for at de kan få en bedre skolegang - elle vælger en privatskole på Nørrebro. 

• Voksne børn 
• Har boet et andet sted, da børnene gik i skole. 

• Vores børn er dansk/tyske og valgte derfor at sende dem på Skt. Petri Skole. Så de er blevet rigtig gode til tysk. 
• Boede på Vesterbro 

• Folkeskolen, som vi hører til, var ikke attraktiv (Rådmandsgade Skole) 
• Usikkerhed om hvor vi skulle bo fik os til at vælge en skole der lå godt i forhold S-tog. 

• Boede på Vesterbro da de gik i folkeskolen 
• Arabiske indvandrere 

• Mine børn voksne. De er i arbejde. Jeg har syv børnebørn. 
• De er ikke gamle nok til at gå i skole 

• Delebørn, der går i skole tæt på deres mor. Mit yngste barn er ikke i skolealder endnu. 
• Min mand og jeg var bekymret for at vores familiemæssige baggrund vil skabe problemer for vores børn, da de skulle gå i en 

skole med mange muslimske børn. 

• Mit barn hører til Rådmandsgade skole - men han skulle bare ikke på en skole, hvor Brothas fisker efter wannabies, og hvor 
den problematik ikke bliver taget seriøst. 

• For dårligt socialt miljø, kendskab til stor mistrivsel i klasser, mobning og manglende ressourcer. For politisk styret fejlpolitik 
med inklusionpolitik og lange dage og hovedløs læringsmålsstyret tilgang i alle folkeskoler. 

• Jeg boede ikke på Nørrebro, da min børn var i folkeskolealderen 

• Vi boede ikke på Nørrebro da mine børn gik i skole. 
• Da mine børn var i skolealderen boede jeg ikke på Nb 

• Planlægger at flytte inden skolealderen 
• Vi har valgt en lokal privatskole (Indre Nørrebro), fordi vi desværre ikke har tillid til at Rådmandsgade Skole vil være det bedst 

tilbud i hele vores søns skoleperiode. 
Vi er egentlig for folkeskolen men vores lokale er desværre ikke god nok 

• Vi havde ikke tiltro til ledelsen, projektet og økonomien for Blågårds skole 
• Fordi skolen ved Hillerødgade hvor vi stemte var så uendelig slidt og så var vi bange for at ledelsen osse var slidt samt deres 

etik og moral så vi valgte privatskole Zahle. 

• Boede i Herlev kommune da mine børn var skolesøgende 
• At jeg bliver tvunget til en konkret skole og ikke har samme frie valg i forhold til Folkeskolen. Fx bor vi tæt på Park skole, men 

er tvunget til at høre til Blågårds skole, som er endnu længere væk - og mine børn skal ikke gå på Blågårds skole. Skolen har et 
dårligt og utrygt ry som jeg ikke ønsker mine børn skal komme ind i. Tvinges vi fortsat til Blågårds skole når mine børn når 
skolealderen vil vi søge anden løsning i form af privatskole. 

• Pt. går de i børnehave, men vi vil vælge privatskole til dem for at der ikke skal være så mange elever i klasserne og generelt en 
mindre skole. 

• Folkeskolen på Nørrebro er for dårlig 
• Vi havde haft store problemer i den børnehave vi havde valgt på Nørrebro ift dårlig ledelse og pædagog flugt. Det gik hårdt 

udover børnene. Så da vi hørte at ledelsen på den folkeskole vi hørte til heller ikke fungerede turde vi ikke risikere det igen og 
meldte vores datter ind i en friskole vi havde fået anbefalet. 

• Mine børn gik i folkeskole på Østerbro. Folkeskolerne på Nørrebro har udviklet sig meget positivt og jeg ville vælge dem hvis 
det var idag 

• store skoler med svingende kvalitet og utryghed i klasserne 

• Ønskede Rudolf steinerskole 
• På sigt vil vi gerne ud af byen for at sikre at vores børn vokser op i roligere omgivelser med lettere adgang til udearealer. 

F.eks egen have. 

• Kort fortalt blev vi enige med skolelederen på den skole vi hørte til (Hillerødgade skole hed den dengang) at vores barn ikke 
ville passe ind der (vi var for velfungerende).  
Vi fandt derfor Rødkilde skole som har været supergod og de andre børn blev derfor også meldt ind der. 
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• Alle mine udeboende børn har gået på privatskole. 
• Voksne børn 

• Mine børn er voksne. Vores yngste gik på Sankt Annæ da det er hvor hun gik før vi flyttede til Nørrebro. 
• Muligheden for at lade mit barn gå på en tysk/dansk skole 

• Har voksen datter som ikke har boet på Nørrebro 
• Vi prøvede det, men kvaliteten var al for dårlig 

 
Børn i nul det klasse troede hinanden med kniv, og personalet var bange for at tage konflikten og med de lokale bander. 
 
Det er en del år siden nu, men problematikken er ikke helt løst, kan du ikke se den undervisning er for dårligt. 
 
Jeg tror ikke på inklusion, det er blotet en besparelse - men det kommer til at give tilbageslag. Se blot trivslen i klasserne og 
manglen på lærere  
Børn på Nørrebro ville havde godt af mindre klasser med mange voksne lærere  med lang er faring og solid uddannelse  
 
Lige nu må man til andre kommuner for at finde et solidt tilbud til børnene. Det er ikke en problematik kun for Nørrebro men 
hele købehavn  
Det er rigtig synd for børnene. Vi vil aldrig acceptere samme vilkår for voksne 

• mine børn er voksne og arbejder 
• Har haft børn på NPS i hhv. 7 og 5 år. Flyttet til friskoler pga. dårlig trivsel på NPS 
• Mine børn er voksne 

• Går på specialskole på Vesterbro. 
• Tilflytter 

• Valgt privatskole 
• 2 af mine børn var voksne, da jeg flyttede til Nørrebro og den yngste gik på gymnasiet 

• Vi flytter fra Nørrebro før skolegang begynder 
• Mine børn er voksne. 

• Har ikke børn i skolealderen 
• Jeg regner med at flytte ud af byen inden mit barn kommer i folkeskolealderen. Ikke fordi jeg ikke elsker at bo i byen, men 

fordi jeg prioriterer natur og luft omkring mig. 

• Ønske om idrætslinje på skole på Frederiksberg. Til dels problematik med lav farlighed og skolens dårlige ledelse. 
• Familie tilknytning til anden skole 

• Det var personlige erfaringer med en konkret lærer, ikke Rådmandsgade Skole i sig selv 
• Privatskole på Østerbro 
• Vi startede på Blågårds Skole sammen med rigtig mange gode børn og forældre - fin fordeling socioøkonomisk, etnisk osv. 

og meget fællesskaborienterede. 
Desværre er skolen så dårligt fungerende, at langt over halvdelen af børnene - herunder vores datter- er stoppet i løbet af de 
første fem år. Det er simpelthen så ærgerligt, når rigtig mange faktisk vælger den lokale folkeskole til, at de så ikke kan løfte 
opgaven. 

• Sociale problemer  som er tydligere allerede i daginstitutionerne, dårlige skole ledelser, skolevold, mindre gode dårlige 
pædagoger og lærer fordi mange lærere reelt ikke får lov til at undervise, fordi der bruges alt for meget tid på pædagogisk 
arbejde. Utryghed for børnene ved at opholde sig i et klasserum med for meget dårlig adfærd 

• Er selv gået på Blågårdskolen. Men med årene er skolen blevet fattigere i ressourcer.  
Ville have mit barn skulle gå på en lilleskole med flere ressourcer. 

• Fandt en bedre skole der var opad gående for sin tid. ( min datter er nu 45) samt en mere jævn fordeling af anden national 
herkomst. 

• Har hørt meget dårligt om de to skoler vi hører til (Blågård og Nørrebro park) fra naboer der har haft/har sine børn på 
skolerne. Især historier omkring et dårligt socialt miljø, store klasser, sygemeldinger blandt lærerne og  mange vikarer - har 
fået os til at vælge en lille privat skole på Nørrebro i steder for folkeskolen. Selv om jeg ellers er stor tilhænger af folkeskolen 
som koncept - så det er ærgeligt. 

• Der er for stor en andel af ikke etnisk danske børn i folkeskolen 
• Skolen havde dårligt ry for 15 år siden 

• Jeg er tilflytter og børnene er store nu 
• Den tid er overstået begge unger er videre i deres forløb 

• Under skolealder 
• Mine børn er over skolealderen. Ellers pga dårlig omtale 
• Har ikke børn i den skolesøgende alder 

• mine børn er voksne og går ikke i skole 
• Valgte indre by 

• Vi har skiftet fra folkeskole til privatskole grundet længere tids mistrivsel i fokeskolen 
• Jeg har ikke umiddelbart et godt indtryk af skolerne på Nørrebro. 

• vi ønsker at flytte ud af københavn før skolestart 
• børns alder 

• Vi er tilflyttet Nørrebro, da vores yngste allerede gik i gymnasiet på Christianshavn. Så det har ikke været relevant at benytte 
folkeskolen på Nørrebro. 

• hjemmeundervisning 

• Dårligt fritidshjem 
• De skulle starte for 20 år siden og der var skolerne for elendige. I øvrigt er jeg også modstander af store skoler, målstyring og 

individualiserede præstationer, og hvor gode fællesskaber og lærernes autonomi er svækket. De forudsætninger, lærere og 
ledelse har for at skabe gode børneliv i folkeskolen, er i mange tilfælde elendige.  
Jeg ønsker et helt andet børnesyn, der er optaget af, om børnene har det godt og at børnene i hverdagen glæder sig til at 
være sammen med de andre børn og kompetente voksne. 



• Vi fik desværre opfattelsen af at gå på en folkeskole på Nørrebro, handlede om overlevelse. Og ikke om at lære noget. (Efter 
snak med forældre der havde børn i folkeskolerne) 
 
Så vi valgte i stedet privat skole. 

• Opvokset anden kommune . 

• Da vores ældste barn skulle starte i skole (for mange år siden), fik vi en folder om skolestart fra Hillerødgade Skole. Folderen 
var på 7 sprog, og vi forstod kun 1-2 af sprogene. Vi henvendte os til skolelederen for at udtrykke vores bekymring for, at det 
var nødvendigt at sende en folder ud på sprog, som vi ikke kunne tale/skrive/forstå - hvad hvis vores barn blev slået/slog et 
andet barn: skulle vi så henvende os til det andet barns familie på et sprog, som vi ikke kan tale? 
 
Vi blev kaldt rasister af skolelederen, og vi fik at vide, at vi ikke havde forståelse for andre børn.  
 
Da vi - grundet skolens placering - havde været tvunget til at få vores barn i den skole (hvis vi valgte den offentlige skole), så 
må vi finde en alternativ løsning.  
 
Jeg skal bemærke, at vi ikke var bekymrede for, at vores barn ville slå eller blive slået - problemet var det samme, hvis der 
skulle laves en legeaftale mellem børnene. Det nytter ikke noget, hvis vi ikke kan tale sammen på dansk. 

• Mine børn er voksne, men gik i folkeskole på Nørrebro 

• Dårlig erfaring med den gamle skoleleder på Grøndalsvænget skole. 
• Tætte relationer til en privatskole, hvor vi kender lærere og pædagoger på forhånd. 

• Vi flyttede fra Vesterbro og så ingen grund til at skifte skole. 
• På daværende tidspunkt sloges de lokale folkeskoler med en misforstået integrationspolitik der ramte skævt 
• Det har jeg fordi jeg lige har læst at det mangler børn til skolerne 

• Det var en stor heldagsskole med for mange elever i klasserne. 
• De har gået på blågårdsskolen men det fungerede ikke for dem. Den ene blev mobbet og den anden havde for meget 

udskiftning af lærer og sammenlægning af klasser. 

• Det var mest min eks kones valg. at de skulle gå på Nørrebro Lilleskole. Og senere på det Fri Gymnasium 
• Delebarn 

• Har valgt Østerbro. 
Sammensætningen af børn og de udfordringer der er med integrationen 

• For lavt fagligt niveau og for mange børn af anden etnisk. 

• At mit yngste barn er 35 
• Skolerne i området virkede belastede i de år det var relevant - (frem til 1998) 

• Mit barn har gået på Blågård. De tabte hendes årgang (4. årgang skoleåret 21/22) på gulvet. 
• Den bedste skole i området er sortedamsdosseringen, hvor der også er en meget bedre skolevej. Men den ligger teknisk ser 

på Østerbro 

• Skilsmisse. Min søn voksede op i Vangede 
• Vi var rundt at kigge og valgte ud fra den måde børnene blev modtaget. 
• Vi boede ikke her, da børnene gik i dkole 

• For mange elever, og for meget støj i klasseværelset. 
• Flere grunde. Mit barn hører egentlig til på Blågårds Skole, men vi søgte Sortedamsskolen i stedet, fordi trivselsrapporten for 

Blågårds Skole på det tidspunkt så rigtig forskrækkende ud. Derudover havde mit barns børnehave et samarbejde med 
Sortedamsskolen, så det var en skole, han allerede kendte, før han startede. 

• Det er ikke gode skoler der er for mange kulturer man skal ta hensyn til. Og for mange i klasserne. 
• Folkeskolerne er meget hårdt ramt af besparelser og lærerflugt ift. privatskoler. Så dårligere nomeringer og mindre tid til 

børnene. Kender venner der har haft børn på skoler i områder, som har skiftet skolelærer. Så selvom vi går ind for folkeskoler, 
så kommer vi ikke til at udsætte vores barn får det (han er pt 3 år) når han når dertil, da vi har råd til at sende ham i 
privatskole. Så langt vil vi alligevel ikke gå for at leve op til vores idealer (eller man kan sige at vores ideal om at give vores søn 
den bedst mulige og tryggeste skole, er vigtigere end vores generelle ideal om at folkeskolen skal blive et bedre sted at være. 
En etisk udfordring jeg tror mange i vores situation deler. Men sådan er det jo. Family first) 

• Folkeskolen er for stor 
• tilvalgt privatskole pga kreativitet, traditioner og høj faglighed 

• At de er voksne!!!! 
• Hun har gået på en specialskole på Nørrebro. 

• Læringsformen 
• Mit barn er voksent. Derfor er det irrelevant for mig. 
• Min søn er 42 - lidt sent for folkeskolen. Han gik i folkeskole, da vi boede i Søllerød. 

• vi boede på Vesterbro, børnene gik i folkeskole der 
• Mit barn begyndte sin daværende skole udenfor Nørrebro 

• Der mangler ren luft og plads 
• fraflytning af resource stærke familier i udskolingen (Rådmandsgade Skole) 

• Det er en del år siden at mine børn var i den skolesøgende alder. Dengang havde folkeskolerne ikke det bedste ry, desværre. 
Håber/tror at det er blevet bedre. 

• Vi regner med at flytte inden 

• Af frygt for at for mange socialbelastede børn kommer til at have negativ effekt på mit barns trivsel. 
• Vi har boet i udlandet 

• dengang vi skulle vælge, havde den lokale skole stadig problemer med forbindelse til bandekriminalitet i de ældre årgange. 
Desuden havde vi et barn som vi vurderede havde særlige behov i forhold til ikke at ville trives i kaos. 

• Pga. Typen af børn på skolerne. Vil gerne have mit barn ud af byen, da jeg ikke er vild med måden bybørn og børn fra socialt 
udfordrede områder opfører sig. 

• Boede ikke på Nørrebro da min børn var i skolealderen 
• Familie har gode erfaringer med en friskole i området 
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• Vi kender desværre for mange med dårlige erfaringer med et hårdt miljø på den lokale folkeskole 
• Børnene  har gået på skole ved Nørreport  hvor far er lærer - det var praktisk, tætteste på boligen og den bedste skole 

• Mit barn er voksen 
• Hjemmepasser 

• Mine børn var på udeland nå de var små. 
• Med 2 børn i en lille 3-værelseslejlighed har vi snart brug for mere plads. Det har vi grundet de høje boligpriser ikke råd til at 

finde på Nørrebro og ser os nødsaget til at flytte væk fra København. Ellers havde vi gerne skrevet vores børn op i Nørre 
Fælled Skole. 

• Mine børn er voksne 
• Mine børn er 40 åt 
• Vi fik af vide af  

Viveinspektøren på Rådmandsgade skole  for mange år siden at hvis vores børn havde jødisk baggrund skulle vi ikke sige det 
højt og at der ville være en sandsynlighed for at de ville blive mobbet. Så vi valgte en privatskole  hvor man var fri for 
religioner og kunne være meget kreativ med mange værkstedsfag hvilket ikke var muligt på Nørrebro 

• En mindre og tryg friskole tæt på Nørrebro var attraktiv for os. 
• Har valgt lilleskole til pga den særlige pædagogik og prioritering af trivselsarbejde, at vores barn har godt af et lille 

overskueligt miljø og store krav til forældreengagement 

• Vi valgte ikke folkeskole på Nørrebro pga. dårlig faglighed og massive sociale problemer, uro og mobning 
• de er for gamle og gifte, med egne børn 

• Er selv udlændinge og ønskede en skole mere færre tosprogede. 
• Familie tradition 

• Vi havde andre behov. Vi ville næppe have valgt en folkeskole på Nørrebro til vores børn. Muligvis fordomsfuld hér. Jeg tror 
det ikke. 

• Jeg er selv lærer på den skole vi hører til 

• Boede på Østerbro da mine børn gik i skoæe så de gik i (kommune)skole der. 
• Mit barn er over folkeskolealderen. 

• Mine børn er gamle. Jeg har både børnebørn og oldebørn, der ikke bor på Nørrebro 
• Skoleledelsen var ikke dygtig nok til at håndtere de udfordringer der var 
• Ingen speciel grund 

• For dårlige kommunale skoler dengang på Nørrebro. Vi valgte en Østerbro skole, som på daværende tidspunkt fungerede 
bedre. 

• Vi flyttede på Nørrebro da min søn gik på ørestad gym 

• Flyttet til efter det var aktuelt. Ville nok have valgt anden skole alligevel pga elevsammensætning og fagligt niveau 
• Den skole vi fik tildelt forekom ikke at være velfungerende på daværende tidspunkt. 

• God privatskole tæt på - relativt trafiksikker skolevej 
• Har ingen forhold til folkeskolen. Ikke negativt. 

• Det ville jeg også gøre hvis jeg havde valget i dag. 
• Mine børn er ikke i skolealderen endnu 

• Flyttede hertil efter skilsmisse - ønskede ikke, at børnene skulle skifte skole, da de nemt kunne pendle 
• Jeg boede ikke på Nørrebro, da mine tre børn var skolesøgende 
• Jeg flyttede først til Nørrebro da mine børn var voksne :-) 

• Mit barn er under 5 år 
• Hallo! De er over skole-pligt-alderen. UDEBOENDE. 

• Boede ikke på Nørrebro da børnene var små. Barn gik på Det Fri Gymnasium på Nørrebroo 
• har ikke børn i skolealder 

• Der er i familien tradition for at gå på en bestemt privatskole med fokus på kreativitet 
• Skolerne var ikke attraktive 

• Jeg har ikke boet på Nørrebro, mens mine børn var i skolealderen 
• Han er for lille til folkeskolen. 

Han går på en offentlig vuggestue stue, og er skrevet op til 2 private skoler. Vi ved endnu ikke om vi vælger Blågård skolen til. 

• Vokne børn ved indflytning på Nørrebro 
• Faciliteterne er for dårlige. Der er for mange i klasserne. Proportionerne i den socioøkonomiske sammensætning er skæv. 

• Har ikke børn i den skolepligtige alder 
• Har ikke hjemmeboende børn 
• Vi valgte en anden folkeskole i Kbh. Som vi havde hørt godt om. 

• På daværende tid, var der dårlige skoler på nørrebro 
• De er voksne 

• Jeg har altid vidst at jeg ville vælge en lille skole, og min mand har gået på Skt. Ansgars Skole og derfor har vi valgt den til 
begge børn. 

• særlige behov 

• Folkeskoler på Nærrebro er glimrende 
• Jeg gik selv i folkeskolen og det var en dårlig oplevelse, som jeg ikke ville udsætte mine børn for. 

• specielle behov 
• manglende etnisk/social balance i skolen 

• De går i skole tæt på deres anden forælders hjem 
• Mit barn er for lille endnu til at gå i skole, men selvom jeg selv er barn af en folkeskolelærer, der har været lærer i 42 år PÅ 

Nørrebro, så tror jeg virkelig ikke, at mit barn skal gå i en tilfældig udvalgt skole på Nørrebro, der ikke prioriteres af politikerne 
i København. 

• Mine børn har aldrig boet på Nørrebro. 
• De er ikke startet endnu 
• Min datter havde brug for et specialtilbud, men går ikke længere i skole. 



• Boede et andet sted, da vi havde skolesøgende børn 
• Har ikke skolesøgende børn 

• Har valgt Guldbergskole på Nørrebro to gange, men valgte så fra i henholdsvis 6 og 7 klasse.  
Forskellige årsager: IKKE velfungerende klasser, ( på flere planer), dårlige drengegrupper/pigegrupper, muslimske børn og 
især forældre som ikke tager del i fælleskabet på skolen og som ikke invitere andres børn hjem,  rigtig mange lærerskift, 
megen uro i klassen og for lavt fagligt niveau. 

• Dengang børnene var i den skolepligtige alder boede jeg ikke på Nørrebro, jeg har kun boet der i 43 år, nu er jeg 81. 

• Kvaliteten af undervisningen er mangelfuld. Lærerne har ikke ressourcer til at håndterer de opgaver der er at undervise en så 
mangfoldig gruppe af børn, med så mange forskellige forudsætninger for at modtage undervisning. Kort sagt: lærerne 
mangler ressourcer til at udføre deres job 

• Ikke relevant 

• Det er at børnene har gået på lilleskole, det havde deres mor og hun var glad for det. Jeg havde modsat gået i folkeskolen på 
Nørrebro og det var mildest talt ikke noget at skrive hjem om. Valget var enkelt :) 

• Det havde jeg helt sikkert gjort, hvis jeg havde boede på Nørrebro, da mit barn var i skolealderen. Hurra for folkeskolen! 
• Min søn bor hos hans mor udenfor København 

• Folkeskolelærerne er for pressede og derfor er der politiske bosæutninger der skal tages før jeg har lyst til at bruge 
folkeskolerne 

• Boede her ikke da mine børn var i skolealderen 

• Hun er færdig med folkeskolen 
• Vi vil gerne have dem i en privatskole 

• Nu ville jeg vælge skole på Nørrebro - men før var Skolen på Sjællandsgade elendig. 
• Folkeskolen som ide er fantastisk. Men undervisningsniveauet lever ikke op til hvad jeg forventer af en skole. 

• Lokale skolers performance under acceptabelt niveau. 
• Skolen som mit barn hører til har for mange problemer 

• Den gang vores søn, nu 24 år gammel skulle starte sin skolegang på Rådmandsgade skole var 98% af børnene af anden 
etnisk herkomst end dansk. Han kom derfor i en privat skole som bygger på kristne Grundvigske principper. Det samme 
gjaldt hans søster 5 år yngre. Det har vi været meget glade for og de var begge to klædt rigtigt godt på til gymnasiet. 

• Fordi jeg synes der er for elever i folkeskolens klasser og fordi jeg ikke støtter de nationale tests.  
 
Mit barn går på en skole med høj mangfoldighed, så det er ikke fordi jeg er bange for, at mit barn er en del af et miljø med høj 
diversitet og forskellige baggrunde 

• Mine børn har gået på Sortedamsskolen.Da det var en bedre folkeskole og en nem skolevej langs søerne. 
• min bonusdatter gik i skole hvor hendes mor boede 
• Sankt Annæ- skole med musikprofil 

• Min alder;) 
Mine egne børn er vokset op i omegnskommune, en gik på det fri gym 

• For store skoler og store klasser 

• de virker overbefolkede. vi var til intromøde hvor vores barn blev kastet mellem 3 ud af 5 klasser inden for en halv time fordi 
de ikke vidste at hun skulle starte om ½ år.  
så fik vi tilbudt en plads på NBL og tog den med det samme. 

• Jeg mener folkeskolen har mange udfordringer; for få resurser til for store klasser. Jeg deler ikke folkeskolens brug af 
skærme i undervisningen og ønsker en skole der  tager stilling til brugen af disse. I det hele taget deler jeg ikke regeringens 
syn på læring, da det efterlader folkeskolen ureflekteret på mange punkter indenfor klima og social ansvarlighed, jeg mener 
at der bliver testet for meget og vurderet kreative fag for lavt i en læringssituation. Opdelingen af klasser efter alder er 
gammeldags og skaber grobund for mobning. Hvis Regeringen ville ændre alt dette (og mere) ville jeg ikke have noget 
problem med en folkeskole der lå på nørrebro:) 

• Mine børn var voksne, da jeg flyttede til Nørrebro i 2011 
• De har gået på Bordings friskole fordi vi bedre kan lide deres børnesyn og syn på læring 

• skilsmisse 
• Privat 

• Vi valgte i sin tid Sankt Ansgar Skole som en mindre skole, med en oplevet stor tryghed, mindre klasser og diversitet uden 
overvægt af særlige udfordringer - og så som det skole der var absolut tættest på, hvor vi bor, inkl. SFO/fritidshjem, der hvor 
ungerne også havde gået i børnehave. Og siden blev det så Sankt Annæ Gymnasium fra 3. klasse fordi børnene havde 
sangtalenter. 

• da det var aktuelt, boede vi ikke på Nørrebro. 
• Mine børn er 21, 23, 25 og 28år så ikke relevant 

• Valgte Sankt Joseph privatskole Østerbro, gr. meget højt fagligt niveau fra 1. kl. 
• Der er tre år til vores søn skal starte i skole. Pt har Guldberg skole, som han hører til, tilsyneladende så store problemer, at jeg 

på ingen måde vil have tillid til qt han får en god skolegang der. Jeg kan forstå det er nærmest umuligt at komme ind på en 
anden folkeskole og derfor har vi privatskole i kikkerten. Beslutningen er dog ikke truffet endnu.  
 
Jeg vil dog sige, qt det er helt sindssygt at man vil bygge en ny skole. Man skulle hellere koncentrere sig om at få de 
eksisterende op at køre 

• Jeg kender mange der har haft dårlige erfaringer med Blågårds skole. Ville egentlig gerne have mine børn i folkeskolen, men 
ikke når den fungerer dårligt. 

• Valgt en privatskole med fokus på tysk-dansk. 

• Mit barns mor bor i Hellerup, så der er han mest. Men jeg ville ikke lade mit barn gå i skole her uanset hvad, da andelen af 
børn fra belastede familier er for højt. 

• For dårlig normering til så blandet befolkning, etnisk, som giver stor utryghed 

• De er voksne og har i sin tid gået i skole i omegnen hvor vi boede 
• Mine børn går ikke længere i skole 

• For mange indvandre problemer i klasserne og for få lærere 
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• For lav kvalitet 
• Fordi vi har valgt Zahle skole. 

• Barnet har adresse hos sin mor i Nordvest og hører derfor under et andet skoledistrikt. 
• Fordi vi dengang ikke var overbeviste om at Rådmandsgade Skole var det rette sted for vores sønner. Derfor privatskole på 

Fr.Berg. 

• For høj andel af socialt belastede familier og for lav faglighed. 
• Mine børn er voksne.  

Men de gik ikke i folkeskole på Nørrebro for dengang var vores lokale skole ikke god. 

• Gået i folkeskole et andet sted grundet skilsmissesituation 
• Vil gerne at børnene lærer mere om mit sprog og min kulturelle baggrund end hvad folkeskolen kan tilbyde. 
• jeg valgte en privatskole så klassekammeraterne ikke var nærboende men kom fra forskellige dele af byen. 

Det havde intet med fordomme at gøre 

• Boede i en anden kommune, da børnene gik i skole - i en folkeskole. 
• Færre elever i klassen 

• Vi boede ikke i bydelen, da min datter var i den skolepligtige alder 
• Han fik tilbudt en plads på N. Zahles Seminariskole i 0'te, og kom i en fantastisk klasse. 

• Jeg boede ikke på Nørrebro, da mine børn var skolesøgende. Ellers havde jeg valgt en lokal folkeskole. 
• Mine børn voksede op i Værløse og Ålborg. 

• Har desværre ikke tillid til Københavns Kommune når det gælder skoler - de er for store og der er for mange børn i klasserne 
- så er det fint at vi har en fin stor tradition med private skoler og tilskud til dem så alle kan vælge denne mulighed og hvad de 
mener der kan give værdi til netop deres barn - en unik mulighed vi skal bevare 

• Ingen børn 

• Vi boede på Østerbro, da børnene var små og vi valgte Ingrid Jespersens gymnasieskole. Da vi flyttede til Nørrebro fortsatte 
børnene på skolen. 

• Mit barn skal helst kunne tale ordentligt dansk, være fagligt velfunderet og ikke tæskes i skolen 

• Jeg synes skolerne er for store, og at der er for mange børn i klasserne. 
• Tidligere bolig på Østerbro 
• Har valgt den- men derefter valgt privatskole 

• i 2001 var tilbudet på sjællandsgade skole ret ringe , forstået på den måde at der ingen etnisk danske børn var 
• ville vælge folkeskolen idag 

• Jeg tror ikke vi bor på Nørrebro, når hun starter i skole. 
• Vi var bosiddende et andet sted 

• Vi flyttede fra Frederiksberg,hvor hun gik i folkeskole,til Nørrebro. I forbindelse med flytningen valgte jeg at prioritere en 
lilleskole på Nørrebro, for at komme bort fra meget lange skoledage og alt for meget fokus på test og karakterer 

• - 

• Fordi jeg ikke boede på Nørrebro, da mine børn var i skolealderen 
• Vi plejede at bo et andet sted 

• Mit barn gå på behandlingsskole 
• Flytter snart til Frederiksberg 
• Vi boede ikke på Nørrebro, da børnene var i skolealderen 

• Fordi jeg først flyttede til Nørrebro efter min datter var færdig med skolen og mine børnebørn bor på Frederiksberg 
• Der er for mange børn i udsatte positioner, og jeg ved fra mit eget job, at det ikke levner mange ressourcer til resten af 

børnegruppen. 

• Dengang var mangfoldigheden meget uheldig. 
• Havde hørt godt om en folkeskole i en anden bydel. 

• Jeg mener ikke at skolerne på nørrebro er gode nok , begge mine børn har gået på privatskole  .. 
• For mange børn i klasserne 

• mit barn er 6 månader 
• Ikke mit valg. Moderen havde forældremyndigheden 

• Min søn gik på Guldbergskole i 4 år, men efter klassesammenlægning kom han i en klasse, hvor han ikke trivedes. 
Så han går nu på Sortedamskolen i stedet. 
 
Men vi har intet negativt at sige om Guldbergskolen. Det var bare en uheldig konsekvens af klassesammenlægningen. 

• De er for store. Vi valgte en lilleskole. 

• Min søn valgte en skole på Vesterbro 
• Han er voksen 
• Lokalskolerne har et dårligt ry, så jeg har valgt privatskole. 

• Arbejder i PPR og valgte derfor privatskole på Østerbro. Desværre. 
• På det tidspunkt det var aktuelt, var der ikke skoletidbud som var tilstrækkelige, det er der nu og jeg ville sætte mine børn i 

lokal skule hvis det var i dag 

• Flytter 
• Personlig tilknytning til anden skole 

• For mange sociale problemer 
• Dårlige skoler 

• Jeg er flyttet til Nørrebro fra Frederiksberg, og børnene er blevet på skolen på Frederiksberg 
• Vi boede i Århus da mine børn gik i skole 

• Ingen børn i skolealderen 
• Jeg mener ikke at folkeskolen har overskuddet til at tage sig lige af alle børns behov. De tager sig af det generelle, imens den 

enkelte nemt kan blive overset 

• Har ikke børn i folkeskolealderen 
• Vi boede dengang på Frederiksberg, som er nabo kommune 



• De går i skole hos deres mor i Vordingborg. 
Mit barnebarn går på Blågårds Skole 

• Min søn er opvokset i Rødovre og Jylland. 

• De er startet i skole inden jeg flyttede til Nørrebro 
• Flyttede først hertil, da mit barn skulle i gymnasiet. 

• For mange elever i klasserne. 
• Vi boede ikke på Nørrebro, da børnene startede i skole. 

• Mit barn er i vuggestuealderen og vi flytter  til Fyn i det nye år. 
• Dårligt omdømme 
• Går i børnehave - Marthahjemmet. Men ønsker ikke, at hun skal gå i skole på Nørrebro pga. sammensætningen af elever - ex 

er det knap 50%, som vælger Blågårdsskole fra - og det gør vi også. 

• Er flyttet til efter 
• De er ik gamle nok 

• Vi har valgt at skifte fra en af disse folkeskoler til en privatskole, da vores børn havde brug for en luftforandring. Har været 
glade for folkeskolen - en. Der har også været nogle mangler 

• Hvis jeg havde børn i skolepligtig alder ville jeg sende dem i privat skole uden for Nørrebro 

• Jeg har voksne børn, som bor i en anden kommune. 
• For meget fokus på konfliktløsning frem for faglighed - og så må der jo være konflikter, der skal løses og tager opmærksom 

fra læring 

• Jeg tør ikke lade mit barn gå på Rådmandsgade skole. Så har skrevet op til Nørrebro lilleskole 
• Barn boede i Århus 

• Den er for hård, og med for ringe resultater 
• Blågårds skole var for stor for min datter, som er på autisme spektrummet. 

• Lav faglighed/dårlig trivsel (ikke pga. af dårlige faciliteter).   
 
Der er brug for et løft af de eksisterende skoler i fht. faglighed og ledelse. Der er ikke for en ny skole på Nørrebro. 

• Mit barn er ikke i skolealdren 
• Han går i vuggestue på Nørrebro 

• Vi ville gerne ha vores barn i en mindre skole, færre børn og mere kreativitet i hverdagen 
• Jeg har ikke hjemmeboende børn 

• Elevsammensætningen på Blågårdsskolen/Hellig Kors skole ved mit ældste barns skolestart 
• Fordi den faglige kvalitet er for lav, og fordi der er for få ressourcer til at løse de sociale problemer, der er 

• Jeg bor i Nv og har prioriteret den lokale folkeskole/ distriktsskole. 
Hvis jeg boede på Nørrebro havde jeg gjort det samme. 

• Da vores børn skulle starte i skole, havde skolerne på ydre nørrebro et virkelig dårligt ry. 
I dag ville jeg vælge folkeskolen 

• Folkeskolen er lort 
• Jeg valgte en skole med en god skolevej Sortedam skolen uden trafik derhen 

• Formeget udskiftning af lærer, dårlig pædagogik, ikke alle lærer er engageret, mobning mm 
• Vi boede her ikke da de gik i folkeskole. 
• Venner 

• Voksne Børn 
• De gik der til 7. Men der var for mange som ikke ville skolen og der var for meget uro i timerne og skolen kunne ikke stille 

noget op mod elever der saboterede timerne 

• Private årsager 
• Voksne børn. 

• vi boede i udlandet da mit barn gik i skole 
• Mine børn er voksne og er flyttet hjemmefra. 

• for mange elever i klasserne 
• Mit barn er 3 år 

• At de skal gå på en to sproget skole 
• Religion 

• Dansk folkeskole er en parodi på indlæring og dannelse. Ingen plads til kloge/ambitiøse børn. For meget projektfis,  
hændervriden og spildtid. Var/er således aldrig en seriøs overvejelse værd. Adieu! 

• Fagligheden vægtes ikke højt nok… 
• Jeg bor ikke i bydelen, så det ville ikke give mening. 

• Har børnebørn her på Nørrebro, som går i privatskole, da forældrene efter undersøgelser af karaktergennemsnit etc. da et 
det mest hensigtsmæssigt 

• For få lærere, for mange børn i klasserne. For lidt udflugter/lejrskoler 

• Der er mange børn de ikke kan tale dansk. Det sinker undervisningen. 
Og så alle de fremmede kulture 
Der er samlet på et sted. 
Det er noget af en mundfuld. 

• Vi ønskede en lille skole til vores børn 

• De går på skole hos mor 
• Den var for rå 

• Ikke skole børn 
• For store klasser, for megen sammenlægning af klasser 

• Behov for mindre skole til sensitiv bsrn 
• har ikke hjemmeboende børn. Det er sjældent når man er over 70 år 

• Lav faglighed 
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• Det er et vuggestuebarn 
• Utryghed ift manglende forældreengagement fra særligt familier med invandrerbaggrund. Dette forstærket af observationer 

af meget hård tone børn og børn imellem og børn og voksne imellem gennem vuggestue- og børnehaveårene på den lokale 
legeplads. Er alene med min søn og følte mig af ovenstående årsager ikke tryg ved udsigten til en pubertetsperiode med 
venner, hvor jeg ikke kan regne med samarbejde med forældrene. 

• At jeg er folkepensionist! 
• Udeboende børn på Ca 40 

• Vi har en lang historik med friskole i en anden kommune 
• Flyttede til Nørrebro,- og blev i den “gamle” folkeskole i NordVest 

• Vi har et tæt forhold til ryparkens lilleskole 
• Dårligt fungerende folkeskoler 
• For mange med “røde holdninger” og for mange af anden etnisk herkomst. 

• Det sociale ansvar er for tungt. 
• Elendige skoler, dårlig undervisning og lærerne kender ikke børnene - skolerne er alt for store 

• Mine børn skulle have ordentlige (ikke kriminelle) venner og gode uddannelser. Det fik de. 
• De er store, de går ikke i skole 

• Folkeskolerne i mit kvarter ligge relativt lavt på karaktergennemsnit i forhold til landsgennemsnittet. Det bekymrer mig. 
Lærerne gør sikker alt det, de kan - men har de nok ressourcer at arbejde med. 

• Boede her ikke da det var aktuelt 

• Folkeskoler Guldberg har en meget lav kvalitet. Har prøvet. Børnene mistrivedes der.  
5 klasselærere på 4 år. Høj andel af vikartimer, for mange ‘inklusionsbørn’ og vag og indifferent ledelse.  
Den skole er ikke for børn. 

• den nye skolereform startede netop som min datter skulle starte i skole - jeg ville ikke bruge hende som prøvekanin på lange 
skoledage, og kunne heldigvis få hende i privatskole - selvom jeg altid har været pro folkeskolen som institution - men det fik 
politikerne ændret på med en række dårlige beslutninger.  
Min datter har ikke haft en skoledag til efter kl 14 og hun går i 6. klasse. Det er jeg meget tilfreds med. 

• Mine børn er 23 og 23, valgte folkeskolen 
• De blev på de skoler de gik på da vi flyttede hertil 

• Vi boede et andet sted da de gik i skole 
• Vores ældste søn startede på Blaagård skole - vi ville gerne støtte op - men klassen var ude af kontrol og vores søn fik bank i 

skolegården - vi flyttede ham i 1. klasse til en skole på Østerbro! 

• Deleforældre barnet tilmeldt skole på Frederiksberg 

• For mange indvandrere. 
• Min søn er behandlingskrævende ! 

Havde jeg et behov for Alm. Folkeskole ville mit sidste valg være nørrebropark. Taler med mange utilfredse forældre og går 
forbi hver dag! Måske i skulle stikke næsten forbi 

• Vi boede i  en anden bydel, da børnene var små 
• Folkeskolerne er får dårlige 

• Har valgt privatskole pga pushere ved Nørrebroparken samt dårligt indtryk af Nørrebro park skole 
• Vi bor ikke på Nørrebro. 

• De har gået på Rådmandsgade, men vi rykkede dem til Østerbro pga dårlig trivsel og alt for mange vikarer 
• Vi er tilflyttere fra indre by efter børnene er startet i skole, så de har kunne fortsætte på den folkeskole de gik på. Senere har 

de valgt Gefion Gymnasium som ungdomsuddannelse. 

• De er ikke i skole alder, men skolerne har ret dårligt ry så tvivler på de skal gå i skole på Nørrebro 
• Alt for lidt fokus på udvikling af fællesskaber og undervisningsmetoder der understøtter samarbejde og udvikling af 

forpligtende fællesskaber. 

• Ikke gamle nok endnu. 

• Delebarn, som går i skole i Valby 
• Jeg har ikke boet på Nørrebro mens jeg havde børn i skolealderen. Så det er ikke et fravalg. 

• Den lokale skole var på det tidspunkt ret belastet, fravalgt af mange og desuden meget stor. 
• Min søn går på specialskole. 

• Bor i nv 
• Har ingen skolesøgende børn 

• De ikke i skole i nu 
• Vores børn hører til Blågård men vi havde ikke hørt så godt om den skole. De går på sortedamsskolen 

• Folkeskolereformen i 2013 plus prioritet af en mindre friskole 
• Vi er flyttet til Nørrebro for 1 år siden. Sønnen er gået ud af folkeskolen nu. 

• For lille endnu 
• Min søn går i børnehave i De Gamles By 
• Vi har valgt privatskole 

• Der er for megen vold. 
• Vi bor i 2400 Kbh nv 

• For få midler og for slidte lærere. Det får jeg at vide af flere der har børn der 
• Mit barn går i vuggestue 

• Jeg ser ikke vores familie bo på Nørrebro, når vores barn har alderen til folkeskole. 
• Det er en baby 

• Jeg forventer at vi desværre må flytte inden. Jeg elsker Nørrebro men mangler og savner flere grønne områder! 
• Da mine børn var mindre gik de på Vanløse skole hvilket jeg var yderst tilfreds med 

• Har prøvet og må bare konstatere, at det ikke fungerede. Dårlig ledelse, utrolig mange langtidssygemeldinger, manglende 
evne/muligheder for sanktionere over for uregerlige elever mm. 

• Jeg bor 200m fra min egen gamle skole Sankt Ansgars Skole og mine børn går derfor også der. 

• Jeg vil gerne flytte ud af byen, før mit barn når skolealderen 



• Privat tilbud der passer bedre til mine børn 
• Vi flytter snart til  

Frederiksberg kommune 

• Alle de besparelser man laver i BUF kan mærkes ude i klasseværelserne.  
Børn mistrives i stor stil og lærerne er stressede.  
Det er så forfærdeligt med de københavnske folkeskoler.  
Stop de besparelser. 

• Da mit barn var i skolealderen gik hun på folkeskole i den bydel vi på daværende tidspunkt boede i 

• Børnene er færdige med skolen 
• I 2009 var der for høj andel af 2-sprogede i den lokale folkeskole 

• Den skole vi hørte til fungerede dårligt (nu lukket), vi kunne ikke få plads på Nørrebro Park , men fik plads på folkeskole i 
Vanløse. 

• Guldberg Skole havde massiv lærerudskiftning da datteren gik der og kunne ikke håndtere konflikter i klassen . 
• Mit barn er voksent og flyttet hjemmefra 

• Mine børn har gået i skole på Nørrebro, men er nu blevet voksne. 
• Mangel på grønne områder 

• Da mine børn skulle i skole, var kvaliteten på Nørrebro så ringe, at det slet ikke var et tema. Sådan er det heldigvis ikke 
længere. 

• For høj andel af ikke etniske danskere i klasserne. 

• Vi boede på Frederiksberg da han startede i (folke)skole, og han ville gerne blive. Duevej 
• Vi valgte Bordings friskole fordi den har et sundt børnesyn og overskud til at passe ordentligt på børnene 

• For store 
• Min datter gik på nørrefælledskole til der blev så meget mobning og uro vi måtte skifte. Hun er stadig ikke kommet sig over 

det og går i behandlings skole idag 

• Ikke plads 
• Efterskole i Jylland 

• Min datter går stadig i børnehave. 
Hun er opskrevet til Nørrebro lilleskole. Vi ønsker om muligt en mindre skole, da vi synes at skolerne er for store. Hvis hun 
skal i folkeskole vil vi vælge Rådmandsgade skole, (vi hører til guldbergade skole). Rådmandsgade foretrækker vi, da vi har 
været i daginstitution i Rådmandsgade og området er kendt og trygt og flere fra børnehaven skal i denne skole 

• Elevsammensætninger. 
• Er flyttet til Nørrebro efter børnene har været skolesøgende 

• For mange udlændinge 
• Stor socialproblemmer 

• Har ikke hørt gode synspunkt om det 
• Hun går i børnehave 

• Ikke skolesøgende børn 
• Boede i en anden bydel, da den første skulle i skole, og valgte privatskole pga distriktsskolen.  

Ville dog vælge det samme på Nørrebro, da folkeskolerne tumler med en del udfordringer. 

• For hårdt socialt miljø, utryg hverdag 
• Jeg forventer desværre at vi er fraflyttet når mit barn når skolealderen. 

• Skilsmisse, barnet har to hjem og går derfor i skole i en anden bydel. 
• Fordi jeg selv havde været glad for at gå på lilleskole 
• Høj personaleomsætning hvilket medfører man ikke kan løse problemer eller udfordringer.   

Allerede nu ser vi desværre i børnehaven at børn af ressourcesvage familier tager tid fra de andre børn. 

• For mange udfordringer med integration 
• Vi flytter fra Nørrebro til næste år. Vi har brug for at få mere grøn natur tættere på os og lige nu ser det ud til at det på 

Nørrebro og på flere af de andre brokvartere kun går en anden vej. De grønne områder bliver sløjfet til gengæld for større nyt 
byggeri. 

• Er tilflytter med voksne børn 
• Har ikke skolesøgende børn 

• Dengang var den lokale folkeskole lort. 
• Har valgt Steiner skole 

• Vi har mere lyst til en lille friskole, hvor alle kender alle, fremfor mastodontskoler… 
• Jeg valgte sankt ansgar pga der var en bedre skoleledelse følte jeg, tilbage i 2008 

• Hun har færdiggjort sin uddannelse 
• Lokal skole havde et dårligt ry fagligt i 1986 og frem da vores børn gik i skole. 

• Bor i NV, færdes ofte på NB 
• Påtænker at flytte fra Nørrebro inden mit barn skal i skole (hus og have) 
• For dårlige 

• Jeg bor på Frederiksberg 
• Boede ikke på Nørrebro  da det var aktuelt 

• For mange med anden etnisk baggrund og bekymring for at niveauet ikke er højt nok, 
• Vi har ikke fravalgt Folkeskolen. Vi har valgt mellem vores to muligheder: Rådmandsgade og Nørrebro Lilleskole, og 

vurderede dengang (2012 og 15) at sidstnævnte passede bedst. Nært miljø og værdier som at vi skaber skolen i fællesskab. 

• Voksne børn. 
• Ikke altuelt 

• Min dreng mistrivedes i folkeskolen 
• Datter er vokset op hos mor i Hjørring 

• Mine børn er voksne, og da de gik i skole boede jeg ikke her 
• Fordi vi kom uden for skoledistriktet, så måtte nøjes med en privatskole 

• Fordi vi bor på Østerbro og børnene Er flyttede hjemmefra. 



47 
 

• Mit barn går ikke i skole endnu 
• Pga dens dårlige ry 

• Fordi han fik mulighed for at gå på Ingrid Jespersen 
• Vi flytter til Jylland inden for at få mere natur pg familie tæt på 

• De går i børnehave pt, men vi er flyttet til mere natur inden skole. 
• En lille skole ed få elever i klassen, et spor op til og med 9. Klasse, hvor alle elever og lærere kender hinanden. Gik selv på en 

stor skole som barn med 1200 elever, hvilket var fremmedgørende og utrygt. 

• Jeg synes, at der en for mange børn i folkeskolens klasser og for mange klassespor på hver skole. 
• Mit barn går ikke længere i skole 

 

Hvad er din senest afsluttede uddannelse? 

 

 
Hvilken beskrivelse af beskæftigelse passer bedst på dig? 

 



Hvilken transportform anvender du oftest, når du skal på arbejde/til uddannelse eller rundt i 
byen? 

 

 
 
Hvis du skulle pege på, hvilke transportformer der skal prioriteres i byudviklingen på Nørrebro 

fremadrettet, hvilke skulle det så være? Du kan vælge op til 2 prioriteringer: 
 

 

 
 
Andet: 
 

• Gør trafikken mere sikker. 
• Det er svært når man har fysisk handicap og til tider afhængig af at kunne køre bil, men ikke kan få parkeringsplads tæt på sin 

bolig og ikke kan gå langt til bilen. Veje og køreE 

• DET ER NOGET SVINERI AT DSB ER ET PRIVATEJET FIRMA, ALLE VED DET SÅ GØR NU NOGET VED DET. 
• Motorcykler 

• Det fungerer fint både som gående, med offentlige transportmidler, på cykel og i bil. Men vi harbrug for nogen 
parkeringshuse /-kældre!!!! Det bruger ligeså meget veninde at lede efter en p-plads i 45 minutter, som det tager at køre helt 
fra byen til Odense! Dét er jo det der sviner mest! Så grav nogle p-kældre tak!! Det vil løse mange problemer, især for den luft 
vi indånder. 

• Det er godt nok som det er 
• Det er ok som det er nu, men nedlæg ikke parkering 

• Der er meget fine kollektiv transportmuligheder 
• Prioriter beboer biler, fx ved P-kældre i alt nybyggeri 

• Jeg synes det er en fin fordeling men gør det dyrere for folk som ikke bor i byen at køre med bil i byen 
• Underjordiske parkeringspladser, så de optager byrum 

• pedestrians and cyklists - specifically children and the elderly. Get cars out of the neighbourhood 
• bygge en letbane på nørrebrogade, fra metro st. "nørrebrorundel" ud til Brønshøj, der mangler en hurtig forbindelse  den vej 

• Igen, gør stationen til et lækkert knudepunkt! 
• den offentlige trafik burde være billigere at benytte 

• BUSSER uden metroafhængighed. Fuck metroen, giv os 3A tilbage tak please 
• igen man kan ikke tvinge at vælge et i tidligere spørgsmål. jeg cykler, går og kører bil. alt lige meget 

• Husk kort afstand mellem busstoppesteder og metro 
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• der er for meget plads til el-biler - folk har ikke råd til dem her 
• Er meget tilfreds med de kompromisser der er gjort 

• gratis offentlig transport 
• Sæt krav til bilisternes brug af deres bil. Der er for mange der optager byrummet med en bil der kun bliver brugt til at køre i 

sommerhus i weekenden. Vi har for få parkeringspladser men "weekendbilisterne" der foresager problemet bliver ikke ramt 
af det da det er i hverdagen det kan være svært at parkere. 

• Delebiler 
• Off. transport: Jeg har en kolonihave i Herlev - det tager 15 min med bil, 35 min på cykel og OVER en time at komme dertil 

med offentlig transport. Så derfor har jeg en delebil med 2 venner. 

• Find balancen mellem alle trafikformer, men stop flere ladestationer for elbiler kræver i praksis 1,5 p-pladser og det er ikke 
fair for os, der forstår at elbil (og især hybrid) ikke er løsning på klimaspørgamål, men at vi kører mindre i bil og de skal være 
ægte bæredygtige. 

• Det skal sikres at vi beboere kan parkerer vores bil, og tage metro 
• Der er ikke plads til at gøre mere af noget som helst uden at det bliver på bekostning af noget andet. Alle af tingene er 

vigtige. 

• Der burde laves en helt ny måde at køre bil i KBH. Evt. med store P pladser ved metro stationer eller lign. Så bilerne kom 
mere ud af byen. = kør til metro, parker, tag metro til arbejde. I stedet for det vi ser lige nu.... 90 % af alle biler om morgenen 
sidder i en lang kø, med 1 person i hver bil. 

• Letbaner 

• Det kunne være en god ide, at cykellisterne på de store cykelstier, som skal passere en stor vej (eks. Hillerødgade) har 
forkørselsretvej 

• Jeg synes, at transport fungerer godt på Nørrebro 

• Vi skal have en tværgående metro gennem Nørrebro M6 
• STOP de KÆMPESTORE lastbiler med varer til rest./cafeer - der bør kunne omlæsses til mindre elbiler, til den helt INdre 

varelevering 

• Delebils-ordninger som kan bruges udenfor Københavns-området. Mange har kun brug for biler i weekenden. 
• Delebiler 

• mangler ladestandere 
• bedre kollektiv transport, med hensigtsmæssige stoppesteder, så man kan skifte uden at skulle gå meget langt 

• Gæsterne bliver væk. Der er ingen parkeringspladser. 
• Cykelopbevaring og stativer 
• Der bør være plads til beboernes biler både ift fremkommelighed og parkering 

• Ikke flere biler - men lav lidt nemmere gennemfart fra f.eks Frederiksberg-siden 
• handicap venligt og skateboarding 

• Delebiler 
• Kun de rige har råd til el-biler og ny undersøgelse fra Århus universitet viser at du skal kører meget langt før en El-bil er en 

god idé. 

• der er god kollektiv trafik i mit område 
• Handikappede, det er virkelig svært for dem at komme rundt 

• Men det mangler lader muligheder på Nørrebro til el-biler 
• Men først flere cykler når de gode mennesker er blevet gjort bekendt med trafikreglerne. Der er for mange der kører med 

hovedet under armen. 

• Jeg har ikke længere håb om at der bliver mere plads til cykler, men jeg synes at forringelserne skal ske i et langsommere 
tempo 

• -> OG offentlige elbiler som man kan tage med fra by til by!!! for eksempel Kbh til Odense. 
• Det må vel altid være gående, cyklister og offentlig transport man skal prioritere i et storbyområde - og så sørge for at der er 

plads til både privat parkering og at erhvervsdrivende kan få deres varer ud og ind. Tænk i helheder, tænk i generelle behov, 
ikke enkeltstående trafikgrupper - få byen til at fungere med alle de trafikformer, der findes! 

• Mulighed for opladning af hybridbil  for licenshavere 
• Det er fint som det er 

• Man gør mere plads til cyklerne på Nørrebro, ved at undlade at skabe gennemkørende trafik i sidegaderne. Man bør 
gentænke busslusen, så man ikke sender biltrafik på omveje gennem smalle sidegader, da dette er til stor fare for cyklister og 
andre bløde trafikanter 

• Fordelingen er fin som den er. 

• ved ikke - vil blot ønske parkeringsmulighed med parkeringslicens 
• Trafikknudepunkter ved cyklister på superkilen. En bro over istedet for kaos ved skaterpladsen. 

• Bus /tog. Metroen nedprioriterer nørrebro, aldrig erstatningsbusser når der er sporarbejde 
• Jeg synes der er fint fokus på alle transportformer på Nørrebro 

• Omdan nogle af alle de frie el-parkeringspladser til generelle parkeringspladser indtil el-biler bliver økonomisk attraktive i sig 
selv i stedet for kun at være semiattraktive i highend elementet pga offentlig støtte 

• Gør mere plads til parkering 

• Gang. Gør det sjovere at gå på Nørrebro. Flere veje uden biler, men med biodiversitet og små stier og bakker i naturlige 
omgivelser. Ala hvad de har på Østerbro som dræningsanlæg. Enkelte veje kn godt lukkes af til fordel for små byoaser med 
træer der også skærmer for larm i nattetimerne hvor folk synger om kap på vej ned til metrostationen… 

• Delebilsordninger 
• Flere tværgående cykelstier som Kilen som samtidigt fungerer som grønne åndehuller (forlæng kilen ud til Hellerup langs 

jernbanen) 

• Parkeringspladser 
• Grav parkingskældre ud!! 

• er så godt tilfreds med busser og metro 
• Reducer ikke de nuværende parkeringspladser 

• Motorcykler 



• Billigere kollektiv transport 
• Metro til alle bydelen i København og omegn 

• Dilemma: prioriter cykler, men der skal være P-plads til min bil! 
• Gør gæsteparkering for besøgende familie fra Fyn og Jylland billigere. 

• Ideelt set sporvogn gennem Nørrebrogade. 
• Jeg synes transportmulighederne er gode 

• El-drevne delebiler 
• Fin med masser af kørselsrestriktioner, men biler skal kunne parkeres og ikke snegle rundt og rundt efter en plads 
• Billigere offentlig transport hvor folk tager hensyn til hinanden og man ikke bliver bombarderet med/får taget sit udsyn af 

reklamer 

• Cykelstier er for smalle 
• Nogle mennesker kan godt lide deres job og er NØDT til at have bil for at kunne nå på arbejde efter at have afleveret sit barn.  

Så lad nu parkerings pladserne være !! Svært nok I forvejen at få en plads 

• El Løbehjul. Oplader pladser og stativer til dem 
• ingen af dem. De har rigeligt plads allesammen 

• Mere parkering 
• flere A busser 

• parkering under jorden 
• Sørg for, at veje og cykelstier er velholdte. 

• Det er et problem at det er så svært at finde parkering. Der er beboere i området der er nødt til at have en bil, og ved at der 
hele tiden sløjfes parkeringspladser, kører man længere tid rundt for at finde en plads, og det er mere forurenende og giver 
stressede børn og voksne. 

• Sporvogne 

• Delebiler 
• Biler skal nedprioriteres 
• Helt klart gang. Nørrebrogade er alt for smal, specielt når butikkerne får lov at fylde det hele 

• Ved jeg faktisk ikke. For mig fungerer det 
• Jeg hader at skrive "flere biler" men husk nu at mange håndværkere og andre erhvervsdrivende er afhængig af biler og 

parkeringspladser. Fungerer ikke at transportere gipsplader og kabler i en ladcykel lige hvormeget hvor meget folk tror det 
kan lade sig gøre. Cykler selv når det er muligt og i privaten 

• Pas 
• Cykelstierne ønskes for ladcykler LIGE, da man får ondt i hoften OG Ingen asfald lappeløsninger over huller eller røder fra 

træerne.  

• Ikke nogen 
• jeg synes transporten er god på Nørrebro 

• det fungerer Skønt som det er 
• Cykelparkering 

• Elbilerne hvis der kommer underjordiske grønne parkeringspladser 
• Det handler ikke kun om plads men også om de løsninger der er for at komme videre. En bred cykelsti er jo ikke nok når folk 

ikke kan komme over eller videre når der er grønt. 

• Fordelingen er tilpas 

• Letbane og metro mod NV og Bispebjerg / Husum 
• Delebiler, fx ShareNow. Jeg synes tit der mangler nogle. 

• Parkering, parkering og parkering. Djøf biler, dem der kun kører i sommerhus fredag og hjem søndag fylder ALT for meget. 
Jeg arbejder i Køge og rundt i Region Sjælland og er afhængig af fleksibel og hurtig transport så bil, desværre. Parkering på 
hverdage er et mareridt. Trækker man ikke befordringsfradrag for +10k km om året, så skal beboerlicensen være markant 
højere. 

• Bedre forhold til hjemmearbejde i nærmiljøet = mindre støj og flere udezoner der er rare og rolige i nærmiljøjet ( ikke 
cafeeer) 

• Pas på med uhensigtsmæssig nedprioriteringer af biler som bare giver kø og forurening 


